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Yavaş: Adaylık
için henüz erken

CUMHURIYET Halk Partisi Izmir Il Başkanlı-
ğı, 2024-2025 Eğitim Öğretim yılının ikinci 
döneminin başlaması sebebiyle, eğitimdeki 
sorunlara dikkat çekip çözüm önerilerini 
sıraladı. Milli Eğitim’den Sorumlu CHP Il 
Başkan Yardımcısı Ali Bektaş’ın yaptığı 
açıklamada Izmir’de okullarda yaşanan 7 
soruna dikkat çekilirken, yapılması gere-
kenlerle ilgili de 13 öneride bulunuldu. 

ANKARA Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mansur Yavaş, CHP’de cumhurbaşkanı 
adayını belirlemek için yapılacak olan 
ön seçime ilişkin açıklamada bulundu. 
Yavaş, “Her şeyden önce aday belirle-
menin çok erken olduğu düşüncesinde-
yim. Seçim tarihi belli değil. O zamana 
kadar Türkiye’de şartlar değişir, her şey 
değişir. Öncelikli olarak ekonomik sıkın-
tılara odaklanılmalı” dedi.
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OCAK ayında yürürlüğe giren zamlı 
asgari ücreti işçiler şubat ayında almaya 
başladı. Türk-İş İzmir Bölge Temsilcisi 
Hayrettin Çakmak, “Mehmet Şimşek 
çalışana ve emekliye kan kusturmak için 
gelmiş gibi. İşçinin maaşının erimemesi 
için her ay enflasyon oranında artış 
yapılmalı. Bu ay ilk zamlı 
asgari ücretini alan işçinin 
maaşı, ocak enflasyonuyla 
eriyince cebinde geriye 
27 TL’si kaldı. Her ay 
açıklanan enflasyona 
göre artış yapıl-
mazsa, vatandaş 
yiyecek ekmek 
bulamayacak” 
diye konuştu.

ALMANYA’da yüksek 
tansiyon teşhisi 
ile ilaç tedavisi 
görmesine rağmen 
iyileşemeyen, tatil 
için geldiği İzmir’de 

hayati damarların-
da büyük oranda 
daralma belirlenen 
gurbetçi Süreyya 
Hoşer, şifayı vatanın-
da buldu. 

İZMİR Büyükşehir Bele-
diyesi’nin sosyal destek 
uygulamaları arasına 
beslenme paketi de eklendi. 
Aşevleri Şube Müdürlüğü 
ekipleri, hijyenik şartlarda 
üretilen sağlıklı ve besin 
değeri yüksek gıdaları ilkokul 
öğrencilerine ulaştırmaya 
başladı. 5 farklı okulda, her 
gün yaklaşık 2 bin kişilik 
beslenme paketi verilecek. 

Okullarda 08.30-09.00 
saatleri arasında dağıtı-
lan beslenme paketle-

rinin içerikleri, İzmir Çocuk 
Meclisi üyelerinin tavsiyeleri 
ve uzman akademisyenlerin 
de bulunduğu kurulun öne-
rileriyle oluşturuldu. Ayrıca 
özel gereksinimi olan öğrenci-
lerin eğitim aldığı 30 okula da 
günde 2 bin 500 kişilik sıcak 
yemek veriliyor. 

OKUL öncesi, ilköğretim 
ve ortaöğretim okulların-
daki yaklaşık 20 milyon 
öğrenci, iki haftalık yarıyıl 
tatilinin ardından 2024-2025 
eğitim öğretim yılının ikinci 
dönemine başladı. 7

 İtfaiyelerin 
işi zor

İŞLETME açmaya yelte-
nenlerin karşılaştıkları en 
önemli zorluklardan 
biri de itfaiyeden 
alınacak olan izin 
belgesidir.
Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
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Okullardaki 7 soruna
CHP’den 13 öneri

Büyükşehir’den günde 
4500 öğrenciye yemek

Mansur Mansur 
YavaşYavaş

EGE Denizi’nde son 1 haftadır yaşanan depremler 
vatandaşı tedirgin ederken gözler bir kez daha İz-
mir’e çevrildi. Mimarlar Odası İzmir Şubesi Başka-
nı Uğur Yıldırım, İzmir’de nüfusun büyük kısmının 

yaşadığı ilçelere dikkat çekerek, “Özellikle Konak, 
Bayraklı ve Karşıyaka olası bir depremde en çok 
etkilenecek olan ilçeler arasında. Yine bu ilçelerde 
toplanma alanlarıyla ilgili ciddi yetersizlikler var. 

Sadece bu da değil; geçici barınma alanlarının 
belli olmaması, afet durumunda buralara lojistik 
desteğin nasıl sağlanacağı, altyapının nasıl 
düzenleneceği de belli değil” dedi.

İşçinin zamlı ilk maaşı eline İşçinin zamlı ilk maaşı eline 
geçmeden 2 bin lirası eridigeçmeden 2 bin lirası eridi

SIKINTILI 3 ILCEDESIKINTILI 3 ILCEDE
TOPLANMAKTOPLANMAK  ZORZOR

Asgari ücretin 22 bin 104 TL’ye çıktığı 1 Ocak’ta bu parayla 7,46 gram altın alınabilirken Asgari ücretin 22 bin 104 TL’ye çıktığı 1 Ocak’ta bu parayla 7,46 gram altın alınabilirken 
bu oran 1 şubatta 6,85 grama indi; zamlı ilk maaş işçinin eline geçmeden 1968 TL’si eridi bu oran 1 şubatta 6,85 grama indi; zamlı ilk maaş işçinin eline geçmeden 1968 TL’si eridi 

Aliağa FK 
güle oynaya

Murat B. Babaoğlu
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2024 bütçesine
bakınca

5

İbrahim Attila Acar
Prof. Dr.

Tatil bitti
zil çaldı
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İKİNCİİKİNCİ yarıdaki üçüncü  yarıdaki üçüncü 
maçından da beraber-maçından da beraber-
likle ayrılan Kırmızı-La-likle ayrılan Kırmızı-La-
civertli ekip Altınordu, civertli ekip Altınordu, 
3 maçta 6 puan bıraka-3 maçta 6 puan bıraka-
rak lider Sarıyer’in 12 rak lider Sarıyer’in 12 
puan gerisine düştü.puan gerisine düştü.

İzmir’de nüfusun ağırlıklı olarak yaşadığı Konak, Karşıyaka ve Bayraklı’nın zemin yapısı buraları depreme İzmir’de nüfusun ağırlıklı olarak yaşadığı Konak, Karşıyaka ve Bayraklı’nın zemin yapısı buraları depreme 
karşı riskli hale getirirken uzmanlar bu ilçelerdeki toplanma alanlarının da yetersiz olduğunu kaydetti karşı riskli hale getirirken uzmanlar bu ilçelerdeki toplanma alanlarının da yetersiz olduğunu kaydetti 

Aynı seansta Aynı seansta 
iki damara iki damara 

birden stentbirden stent

ALTINORDU YARIŞTA YARA ALDIALTINORDU YARIŞTA YARA ALDI
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YıldırımYıldırım
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‘GERCEKLERLE‘GERCEKLERLE
YÜZLESELIM’YÜZLESELIM’

1 YILI aşkın süre sonra 
üst üste iki mağlubiyet 
birden alan Göztepe’nin 
Teknik Direktörü Stanimir 

Stoilov, “Gol yollarında 
etkisiz kaldık. Hayallerimizi 
bir kenara bırakıp gerçek-
lerle yüzleşmeliyiz” dedi.

Stanimir Stanimir 
StoilovStoilov

‘Türkiye için deprem değil‘Türkiye için deprem değil
tsunami tehlikesi bulunuyor’tsunami tehlikesi bulunuyor’

EGE Denizi’nde, 
Santorini volkanının 
hemen kuzeyinde 
gerçekleşen deprem 
fırtınaları Yunanistan’da 
ve Türkiye’nin batı kıyıla-
rında tedirginliğe neden 
oldu. Dün itibariyle, 
Ege Denizi’nde son 48 
saatte 100’ün üzerinde 
deprem meydana geldi. 

DEÜ Deprem Araştırma 
ve Uygulama Merkezi 
Müdürü Prof. Dr. Hasan 
Sözbilir, “Şu anda yaşa-
nanlar Türkiye’yi çok faz-
la etkilemeyecek dep-
remler, 7 büyüklüğünde 
olsa bile Türkiye’de batı 
kıyıları etkilenmeyecek 
ama bölgede tsunami 
tehlikesi var” dedi. 

Hasan Hasan 
SözbilirSözbilir
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Hayrettin Hayrettin 
ÇakmakÇakmak

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak



2 Güncel
www.yenibakishaber.com

YENI BAKIS?4 Şubat 2025 Salı

İZMİR’in Bayındır ilçesi, 4. 
Nergis ve Kuru Çiçek Fes-
tivali’ne ev sahipliği yaptı. 
Turan Mahallesi’nde gerçek-
leşen festivalde halk oyunları 
gösterileri sunuldu, nergis 
güzellik yarışması 
düzenlendi.

Festival kap-
samında İzmir 
Büyükşehir 
Belediyesi 
Pop Orkest-
rası sahne 
aldı, sanatçı 
Feridun Düzağaç 
konser verdi. İzmir 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, festival-
de yaptığı konuşmada 500-600 
nüfuslu bir mahallede kentin 
en büyük ve güzel organizas-
yonunun gerçekleştirildiğini 
söyledi. Tugay, Bayındır’ın 
çiçek festivaline ev sahipliği 

yapmasının, ilçenin Türki-
ye’nin çiçek başkenti olmasın-
dan kaynaklandığını ifade etti.

Bayındır Belediye Başkanı 
Davut Sakarsu da festivalin 

yoğun ilgi gördüğünü, 
gelecek yıllarda 

daha geniş çaplı 
etkinlikler 
düzenleyecek-
lerini aktardı. 
Festivalde 
stant açan 
nergis üreti-

cisi Ümmü-
han Turan ise 

“Hava şartlarının 
iyi gitmesiyle güzel 

bir festival havası yaşıyo-
ruz. Mahallemizin büyük bir 
bölümü çiçekçilikle geçimini 
sağlıyor. Herkesi burada 
yetiştirdiğimiz çiçeklerimizi 
görmeye davet ediyoruz” 
dedi. HABER MERKEZİ

EGE Üniversitesi Devlet 
Türk Musikisi Konserva-
tuvarı tarafından “Göksel 
Baktagir ve Gürhan Ka-
rakiraz Besteleri” konseri 
gerçekleştirildi. Koordi-
natörlüğünü Öğr. Gör. Dr. 
Tarkan Erkan’ın yaptığı 
konserde konuk sanatçılar 
Göksel Baktagir ve Gürhan 
Karakiraz, icra ettikleri 
besteleriyle kulakların pasını 
sildi. Konsere; EÜ DTMK 
Müdür Vekili Doç. Dr. Ali 

Maruf Alaskan, öğrenciler 
ve sanatseverler katıldı.

Etkinlikte Göksel Bak-
tagir ve Gürhan Karakiraz; 
“Yeni Gün”, “Anıl”, “Dal-
galar”, “Dildar”, “Duygu-
larım”, “Cennet Gülüm”, 
“Sevda”, “Düğün”, “Göç-
men Kuşlar” gibi eserlerini 
icra ettiler. Doç. Dr. Ali 
Maruf Alaskan, katılımların-
dan ötürü her iki sanatçıya 
“Teşekkür Belgesi” takdim 
etti. HABER MERKEZİ

Bayındır’da nergis ve kuru 
çiçek festivali düzenlendi

İşletme açmaya yeltenenle-
rin karşılaştıkları en önemli 

zorluklardan biri de itfaiyeden 
alınacak olan izin belgesidir.

İtfaiye müdürlükleri, bu izin 
belgesini kılı kırk yararak, işlet-
me sahibini hayattan bezdirecek 
noktayla getirerek verirler.

Tecrübeleri sabit olduğundan 
titizlikleri aslında can kaybına 
yol açacak bir iş yapmamala-
rıdır.

Ama bu, hep bir ‘Engel’, bir 
‘Acaba?’ algısına yol açar.

Bolu yangını, bu soru 
işaretlerinin ve onun berisinde 
kurdeşen döktürmenin belgeseli 
olmuştur.

Bundan sonra itfaiyelerin bu 
tür belgeleri vermekte daha da 
titiz davranacağı aşikar. Ve tabii 
yine kılı kırk yararak.

Ne zamana kadar?
Bolu Kartalkaya Oteli yangı-

nı unutulana kadar.

Sistemde belli kurallar, 
kıstaslar, daha objektif kriter-
lere dönüştürülürse ve “ikna 
olmanın” pratiği de sağlanırsa 
problem çıkmaz. Onun için bu 
sürecin hem sıkıntılı geçeceği, 
ama hem de bu tür işlemlerde 
bir yapılandırmayı da gerektir-

diği için bu yolda çalışmaların 
olacağı aşikar.

Duyduğumuz o ki, bazı bele-
diyelerde bu konudaki başvuru 
dosyaları Bolu’ya odaklanmış 
halde bekletiliyor.

Abartı mı, yoğurdu üfleyerek 
yemek mi, anlayacağız.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden İtfaiyelerin işi zor

“

Doların 2, Euro’nun 2.5 lira 
olduğu yıllarda devlet de beledi-
yeler de mensuplarını yurt dışı-
na gönderir, oradaki yenilikleri 
ve uygulamaları öğrenmelerini 
sağlamayı hedeflerlerdi.

Zaman zaman ziyaretten çok 
geziye dönüşen bu gidiverme-
ler, kurlardaki müthiş artıştan 
sonra tarih oldu. Özellikle 
belediyeler için.

Oysa bu tür uygulamalar, 
iyi kullanılırsa çok da yararlı 
sonuçlar sağlıyordu. Oralardaki 
teknik gelişmeler, mevzuatlar, 
görerek öğrenilecek şeylerdi. 
Devlet bunu büyük ölçüde sür-
dürüyor ya da oradaki temsil-
cilikleri de kullanarak sonuca 
ulaşmaya çalışıyor ama beledi-
yeler, hem kısıtlı bütçeleri, hem 
de tasarruf tedbirleri nedeniyle 

mahrum bırakılmış durumda.
Daha 10 yıl önce belediye-

lerin bütün meclis üyelerini 
sırf kafa dağıtsın diye yurt 
dışına gönderdiğini unutmaya-
lım. Böyleleri de bütçeyi faz-
ladan zorlayan şeyler değildi. 
Çünkü kurlar makul seviyede 

seyrediyordu.
Gelişmiş ülkelerde ne olup 

bitiyor, bundan sonra kolay 
kolay öğrenemeyeceğiz. Ya 
kendi zekamıza, ya yapay zeka-
ya sığınıp kendi kulvarımızda 
yürüyeceğiz.

Durum bunu gösteriyor.

Hem de acilen. Bu 
bakanlık, Külliye’den 
başlayarak emekliye 
uzanan bir koridorda 

ciddi bir çalışma yapmalı, 
Külliye’deki ampullerin 
watlarını düşürdükten 
sonra emeklinin 14 bin 

lirayla nasıl geçindiğinin 
tahliline yönelmelidir.

Külliye’nin bazı 
birimlerinde iki öğünle 

geçiştirilirken emeklinin 
nasıl olup da üç öğün 

yemek yemesinin (!) sırrı 
çözülerek yeni bir strateji 

geliştirilmeli, daha 
sonra dünyaya örnek 
olarak bir plan ortaya 

çıkarılmalıdır.
Tasarruf bakanı ve 
maiyetine otobüs 

kartı verilmeli, kent 
lokantalarından yemeleri 

sağlanmalı ve onların 
da tasarruf adına 

öncü oldukları 
mesajı verilmelidir.

Tasarruf 
Bakanlığı 
kurulmalı

”

O da tarihe karıştı

EGE Üniversitesi (EÜ) 
Hemşirelik Fakültesi Halk 
Sağlığı Hemşireliği Ana-
bilim Dalı öğretim üyesi 
Doç. Dr. Renginar Öztürk 
Dönmez ve emekli öğretim 
üyesi Prof. Dr. Ayla Bayık 
Temel ‘Bebekler İçin Dört 
Mevsim Kullanılabilir Sa-
kinleştirme Battaniyesi’ adı 
altında buluş yaptı. EÜ’lü 
iki öğretim üyesinin bu bu-
luşu Türk Patent ve Marka 
Kurumu tarafından faydalı 
model olarak tescillendi. 

Doç. Dr. Renginar Öz-

türk Dönmez’i tebrik eden 
Rektör Prof. Dr. Necdet 
Budak, “Üniversitemiz 
akademisyenleri tarafın-
dan geliştirilen inovatif 
ürünler patente dönüşmeye 
devam ediyor. Hemşirelik 
Fakültesi öğretim üyemiz 
Doç. Dr. Renginar Öztürk 
Dönmez ve ekibi tarafından 
bebek bakımında işlevsellik 
sağlayan sakinleştirici batta-
niye, faydalı model olarak 
tescillendi. Başarılarının 
devamını diliyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ

Cemil Cemil 
TugayTugay

EÜ’de Göksel Baktagir ve
Gülhan Karakiraz konseri                          

‘Sakinleştirici bebek 
battaniyesi’ne tescil

Kırmızı-mor renkli meyve ve 
sebzelere renklerini veren 

pigmentler olan antosiyaninlerin, 
antioksidan özellikleri sayesinde 
bağışıklık sistemini güçlendirerek 
başta kanser, kardiyovasküler 
ve nörodejeneratif hastalıklara 
karşı vücudu koruduğunu belirten 
Yaşar Üniversitesi Gıda İşleme 
Bölüm Başkanı Dr. 
Öğretim Üyesi 
Biyomühendis 
Ece Yıldız 
Öztürk, bu 
süper besin-
lere beslen-
memizde 
daha çok yer 
vermemiz gerek-
tiğini söyledi. 

Kırmızı-mor besinlerin 
içeriğinde bulunan polifenoller, 
vitaminler, mineraller ve anti-
oksidanlar sağlığımıza önemli 
katkılar sağlamasının yanı sıra; 
yaşlanma, hücre ve doku hasarını 
önlüyor. İyi ve zinde görünü-
mün devamlılığını sağlıyor. Dr. 
Öğretim Üyesi Biyomühendis 

Ece Yıldız Öztürk, kırmızı ve 
mor besinlerin sık sık tüketmenin 
önemine değinerek, bu süper 
besinlere kaliteli bir besin desteği 
şeklinde hayatımızda yer verme-
miz gerektiğini vurguladı. 

Yaşlanmayı yavaşlatıyor
Yaşar Üniversitesi Meslek 

Yüksek Okulu Gıda 
Teknolojisi 

Programı Gıda 
İşleme Bö-
lüm Başkanı 
Dr. Öğretim 
Üyesi Bi-
yomühendis 

Ece Yıldız 
Öztürk şöyle 

devam etti: “Kır-
mızı ve mor besinlerde bol 

miktarda bulunan antioksidanlar, 
vücudu oksidatif stres ve serbest 
radikallerin verdiği zararlardan 
koruyan maddelerdir. Antiok-
sidanların, daha sağlıklı bir 
bedenin destekçisi olmalarının 
yanısıra yaşlanmayı yavaşlatıcı 
etkileri de bulunmaktadır. Çevre 

kirliliği, yetersiz-kötü beslenme 
alışkanlıkları, enfeksiyonlar, trav-
ma, stres, sigara, radyasyon, UV 
ışınları, kimyasal maruziyetleri 
gibi olumsuz yaşam koşulları/
etkenler vücudumuzda oksidatif 
strese sebep olan serbest radikal-
lerin artmasına sebep olmaktadır. 
Serbest radikallerin oluşumu ile 
antioksidan savunma mekaniz-
ması arasında ciddi dengesizlik 
oluşursa, o zaman oksidatif stres 
meydana gelmeye başlar. Ok-
sidatif stresin vücuttaki etkileri 
kanser, Alzheimer, Parkinson, 
kardiyovasküler hastalıklar, 
immün sistem hastalıkları, ka-
tarakt, diyabet, solunum sistemi 
hastalıkları, böbrek ve karaciğer 

hastalıkları ile bağlantılıdır.”
Antosiyaninler açısından 

zengin olan kırmızı ve mor be-
sinlerle ilgili örnekler veren Dr. 
Öğretim Üyesi Biyomühendis 
Ece Yıldız Öztürk, “Özellikle 
berry ailesi üyelerinden olan 
yaban mersini, aronya, açai, 
ahududu, böğürtlen, gojibery, 
karadut ile kızılcık, mürdüm 
eriği, anjelika eriği, çilek, 
kiraz, incir, mor üzüm ve nar 
antosiyanin yönünden zengin 
meyvelerdir. Kırmızı-mor renkli 
sebzelerden olan pancar, kır-
mızı biber, mor lahana, kırmızı 
turp, mor havuç, mor soğanın 
antioksidan içerikleri yüksektir. 
HABER MERKEZİ

Doğadaki gizli güç:Doğadaki gizli güç:  
Kırmızı Kırmızı ve ve mormor besinler besinler
Kırmızı-mor besinlerin içeriğinde bulunan 
polifenoller, vitaminler, mineraller ve antioksidanlar 
sağlığımıza önemli katkılar sağlamasının yanı sıra; 
yaşlanma, hücre ve doku hasarını önlüyor. İyi ve 
zinde görünümün devamlılığını sağlıyor

Ece Yıldız Ece Yıldız 
ÖztürkÖztürk

Necdet Necdet 
BudakBudakRenginar Renginar 

Öztürk Öztürk 
DönmezDönmez



3
www.yenibakishaber.com

YENI BAKIS? GÜNCEL
Namaz vakitleri BUGÜN YARIN

11
3

9
2

İmsak	
Güneş	
Öğle

İkindi	
Akşam	
Yatsı

16:18 
18:44 
20:02

06:44 
08:07 
13:30 4 Şubat 2025 Salı

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE
KURULUŞ 17.03.1980

Yönetim Yeri: Akdeniz Mahallesi Şehit Fethibey Cad. No: 38-40 
35210  Konak-İzmir

 Tel: (232) 445 30 14 Fax: (232) 446 87 93
e-mail: info@yenibakis.com.tr

Yeni Ekonomi Gazetecilik Neşriyat 
Sanayi ve Ticaret Ltd. Şti. Adına 

ELEKTRONİK TEBLİGAT ADRESİ (UETS)
25999-96788-03591

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. 
Metal İşleri Sanayi Sitesi No:93 2. Cadde Kısıkköy-Menderes/İZMİR
Yayın Türü: Yerel Süreli Yayın (Pazar günleri ve dini bayramlarda çıkmaz)

Yeni Bakış Basın Meslek İlkelerine Uymaya Söz Vermiştir

SAYI:15345YIL:45
4 ŞUBAT 2025 SALI

İmtiyaz Sahibi
FÜSUN ÇAPMAN

Genel Yayın Yönetmeni
İSMAİL İNAN

YENI BAKIS?

Basım Tesisleri:
Dağıtım: Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Ş. İZMİR

Gazete

İnternet

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1902 
yılında, 
Paris’te, 
Birinci 
Jön Türk 
Kongresi 
yapıldı. 

1794 yılında, 
Fransa, tüm sömür-
gelerinde köleliği 
yasakladı.

1923 yılında, Lozan 
Konferansı, tarafla-
rın uzlaşamamaları 
nedeniyle kesildi.

FRANSAFRANSA
KÖLELIĞI KÖLELIĞI 

YASAKLADIYASAKLADI

JÖN TÜRK KONGRESIJÖN TÜRK KONGRESI
PARIS’TE TOPLANDIPARIS’TE TOPLANDI

LOZAN LOZAN 
GÖRÜŞMELERIGÖRÜŞMELERI

 KESILDI KESILDI

2004 
yılında, 
Facebook, 
Mark 
Zuckerberg 
tarafından 
kuruldu. 

MARK  ZUCKERBERG MARK  ZUCKERBERG 
FACEBOOK’U KURDUFACEBOOK’U KURDU

“BLUEBIRD” ILE “BLUEBIRD” ILE 
DÜNYA REKORUDÜNYA REKORU

1927 yılında, İngiliz Malcolm Campbell, “Bluebird” 
adlı otomobili ile saatte 281,4 km hız yaparak dünya 
rekoru kırdı. 

Toplanma alanlarıToplanma alanları
Izmir’de yetersizIzmir’de yetersiz

30 Ekim 2020’de İzmir, büyük bir felaketle sarsılmıştı. Depremin üstünden 5 yıl geçmesine rağmen hala yeterli önlemlerin alınmadığını 
aktaran uzmanlar, geçici barınma ve toplanma alanlarının özellikle Karşıyaka, Konak ve Bayraklı’da yetersiz olduğunu vurguladı

30 Ekim 2020’de Ege Denizi’nde 
meydana gelen 6,6 büyüklüğündeki 
deprem, özellikle İzmir’in Seferihisar, 

Bornova ve Bayraklı ilçelerinde yıkıcı bir 
etki gösterdi ve derin izler bıraktı. Depremin 
üstünden 5 yıl geçmesine rağmen hala yeter-
li önlemlerin alınmadığını aktaran uzmanlar, 
geçici barınma ve toplanma alanlarının 
özellikle Karşıyaka, Konak ve Bayraklı’da 
yetersiz olduğunu dile getirdi. 

Türk Mimar ve Mühendisler Odaları 
Birliği (TMMOB) Mimarlar Odası İzmir 
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Uğur Yıldı-
rım, “Özellikle 2020 yılında yaşadığımız bü-
yük acıya sebep olan depremden sonra acil 
önlemler almamız gerekiyordu. Ama alınan 
önlemlerin hala yetersiz olduğu, var olan 
toplanma alanların da ihtiyaca yeteri kadar 
cevap vermeyeceği görüldü. Kentte, İzmir 
depreminden sonra yeterli adımları atmadık. 
Çünkü sadece toplanma alanları değil, aynı 
zamanda geçici barınma alanların da belli 
olması, afet durumunda bunların lojistik 
desteklerinin nasıl sağlanacağı, altyapının 
nasıl sağlanacağının belli olması gerekiyor. 
Ama İzmir’in özellikle yoğun yapılaşmış 
bölgelerinde, toplanma alanlarıyla ilgili ciddi 
yetersizlikler var. Bir an önce bunlara ilişkin 
planlamaların yapılıp yeni yapılan planlar-
da bu tür alanlarının sayısının arttırılması 
gerekir” dedi.

‘Nüfusa	göre	yetersiz’
Yoğun yapılaşmış ilçelerde özellikle 

Karşıyaka ve Konak’ın belli bölgelerinde, 
Bayraklı’nın yoğun ve plansız gelişmiş alan-
larında ciddi aksaklıkların ve eksikliklerin 

oldu-
ğunu 
belirten 
Yıldırım, 
“Bu ilçeler 
aynı zaman-
da olası bir 
depremde en 
çok etkilenecek 
olan ilçeler ara-
sında. Yapılaşma-
nın erken başladığı 
ve kontrolsüz de-
vam ettiği ilçelerde, 
planlama esasları 
dışında yapılan yapılaş-
malar, yoğunluk sebe-
biyle aksaklıklar, nüfusa 
oranla yetersiz toplanma alanları mevcut. 
Aynı zamanda bu ilçelerde ağırlıklı olarak 
altyapı sorunları da var. Plan revizyonları 
yapılıyor. Parça parça plan revizyonları da 

geliyor. İlk 
yapılması 

gereken 
planlamanın 

tekrar kamusal 
bir bakış açısıy-

la ele alınması ve 
yapılan her yeni 

planlamada kente 
katkı sağlayacak 

bu gibi konuların 
öncelikli ele alınma-

sı gerekiyor. Ancak 
maalesef yapılan plan 

çalışmalarında elimizdeki 
kamu kaynaklarının da 

aksi yönde kaydettiğimiz 
durumlarla karşılaşıyoruz.

‘Altyapı	yenilenmeli’
Şehir Plancıları Odası İzmir Şubesi ta-

rafından konuyla ilgili yapılan açıklamada 

ise şu şunlara yer verildi: “Toplanma alanı 
kriterleri göz önüne alınarak değerlen-
dirme yapıldığında; belirlenen toplanma 
alanlarının büyüklük/kapasite, erişim, 
altyapı ve ikincil tehlikeler ve geçici ba-
rınma amaçlı kullanım açısından eksikler 
ve sorunlar içerdiği ve toplanma alanı 
kriterlerini bütüncül olarak sağlayamadık-
larını söylemek mümkündür. Manavkuyu 
Mahallesi’ndeki afet sonrası toplanma 
alanlarının kriterlere uygun olmadığı, 
Mansuroğlu Mahallesi’ndekilerin kısmen 
uygun olduğu, Adalet Mahallesinde ise 
belirlenmiş toplanma alanı bulunmadığı 
görüldü. İzmir bütününde herhangi bir afet 
anında müdahalenin hızlı ve etkin olması 
için yol genişlikleri başta olmak üzere sos-
yal ve teknik altyapı alanları artırılmadan, 
mevcut doku yenilenmeden Afet ve Acil 
Durum Toplanma Alanlarının işlevselliği-
ne dair tartışmaların geliştirilemeyeceğini 
öngörüyoruz.”

Afet ve acil durum toplanma alan-
ları, İzmir İl Jandarma Komutanlığı 
koordinasyonunda İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Coğrafi Bilgi Sistemleri 
Şube Müdürlüğü tarafından açık veri 
portalında güncellendiğini açıklayan 
Şehir Plancıları Odası İzmir Şubesi, 
“İzmir’in 30 ilçesinde toplam 2 bin 427 
adet toplanma alanı belirlendi. Top-
lanma alanlarının belirlenme kriterle-

rinden ilki kapasiteyle ilgili olup JICA 
2002 Raporu’nda toplamda 500 metre-
kareden daha küçük olmayacak biçim-
de 1,5 metrekare/kişi alan önerildiği, 
Tarabanis ve Tsionas’a göre standardın 
2 metrekare/kişi olması gerektiği, 
TAMP-İzmir’de ise alanın 2,5 metre-
kare/kişi olarak belirtildiği görülüyor. 
Bu alanların büyüklüklerinin yanı 
sıra yer seçiminde; nüfus yoğunluğu, 

konut yapı adalarına yürüyüş mesafesi  
içinde olması, ulaşılabilirlik ve tahliye 
kolaylığı, kamu mülkiyetinde olanların 
öncelikli olarak değerlendirilmesi, çok 
fonksiyonlu alanların değerlendirilme-
si, koordinasyon merkezlerine yakın 
olması ve temel altyapı gereksiniminin 
düşünülmesi, ikincil tehlikelerden 
uzak olması gibi kriterler sıralanıyor” 
ifadelerinde bulunuldu.

‘Alanlar kriterlere uygun olmalı’

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

İçki sofrasındaİçki sofrasında
küfür cinayetiküfür cinayeti

BORNOVA’DA Umut Can S. (28), 
iddiaya göre küfürleşme nedeniyle 
çıkan kavgada birlikte içki içtiği 
arkadaşı Mert Gazi Sönmez’i (29) 
bıçakla öldürdü. Olayın ardından polis 
tarafından yakalanan Umut Can S., 
çıkarıldığı mahkemece tutuklanırken, 
bıçaklı saldırı anı çevredeki bir iş yeri-
nin güvenlik kamerasına yansıdı.

Olay, önceki gün Bornova ilçesinde 
meydana geldi. İddiaya göre, sokakta 
birlikte içki içen iki arkadaştan Umut 
Can S. ile Mert Gazi Sönmez arasında, 

küfürleşme ile başlayan tartışma 
büyüdü. Umut Can S., yanındaki 
bıçakla arkadaşı Sönmez’e saldırdı. 
Çevredekiler kavga eden iki arkadaşı 
ayırmak istese de başarılı olamadı. 
Umut Can S., arkadaşı Sönmez’i çeşit-
li yerlerinden bıçakla ağır yaraladı. O 
anlar çevredeki bir iş yerinin güvenlik 
kamerasına yansıdı.

Tutuklandı	
Umut Can S., olayın ardından 

kaçarken, çevredekilerin ihbarı üze-

rine olay yerine gelen polis ve sağlık 
ekipleri geldi. Sağlık ekipleri yaralı 
Sönmez’i ambulansla Ege Üniversitesi 
Hastanesi’ne kaldırdı. Tedaviye alınan 
Sönmez, doktorların müdahalesine 
rağmen kurtarılamadı.

Asayiş Şube Müdürlüğü Cinayet 
Büro Amirliği, Suç Analiz Büro Amir-
liği ve İstihbarat Şube Müdürlüğü’nce 
yapılan çalışma sonucu Umut Can S., 
aynı gün yakalandı. Polisteki işlemle-
rin ardından dün adliyeye sevk edilen 
Umut Can S., tutuklandı. DHA

Bornova’da 
Umut Can S., 
birlikte içki içtiği 
arkadaşı Mert Gazi 
Sönmez’i, iddiaya 
göre küfürleşme 
nedeniyle 
çıkan kavgada 
bıçaklayarak 
öldürdü

ALMANYA’DA yüksek tansiyon teşhisi ile ilaç tedavisi 
görmesine rağmen iyileşemeyen, tatil için geldiği İzmir’de 
hayati damarlarında büyük oranda daralma belirlenen gur-
betçi Süreyya Hoşer, şifayı vatanında buldu.

Freiburg kentinde yaşayan 69 yaşındaki Hoşer, 3 ay 
önce baş dönmesi, yorgunluk ve yüksek tansiyon şikaye-
tiyle Almanya’daki doktorlara başvurdu. Yüksek tansiyon 
teşhisi konulan Hoşer, tansiyon ilaçları kullanmaya başladı. 
Hoşer, tatil için geldiği İzmir’de şikayetlerinin devam etmesi 
üzerine akrabalarının önerisiyle İzmir Ekonomi Üniversitesi 
Medical Point Hastanesine gitti.

Kardiyoloji uzmanı Doç. Dr. Burak Ayça ve Doktor 
Öğretim Üyesi Dr. Uğur Taşkın tarafından muayene edilen 
Hoşer’in tetkiklerinde şah damarının birinde yüzde 100, 
diğerinde yüzde 95, kalbe kan taşıyan sol ana koroner 
arterde de yüzde 95 darlık bulunduğu tespit edildi. Doktorlar, 
Hoşer’e açık kalp ameliyat olmasını önerdi ancak hastanın 
korkup istememesi üzerine anjiyo planladı. Hoşer, geçen 
hafta daralan damarlarına aynı seansta stent takılmasıyla 
sağlığına kavuştu. AA

Hem şah hem aort
 damarına stent takıldı

Uğur Uğur 
YıldırımYıldırım

Mert Gazi Mert Gazi 
SönmezSönmez Umut Umut 

CanCan
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Büyükşehir’den günde 
4500 öğrenciye yemek

İzmir Büyükşehir Belediye-
si’nin sosyal destek uygula-
maları arasına beslenme paketi 

de eklendi. Aşevleri Şube Müdür-
lüğü ekipleri, hijyenik şartlarda 
üretilen sağlıklı ve besin değeri 
yüksek gıdaları ilkokul öğrencile-
rine ulaştırmaya başladı. Her gün 
yaklaşık 2 bin kişilik beslenme 
paketi verilecek. İhtiyaç olduğu 
tespit edilen okullarda öğrenciler 
hizmetten yararlanıyor. Okullar-
da 08.30-09.00 saatleri arasında 
dağıtılan beslenme paketlerinin 
içerikleri, İzmir Çocuk Meclisi 
üyelerinin tavsiyeleri ve uz-
man akademisyenlerin 
de bulunduğu kurulun 
önerileriyle oluşturul-
du. Mevsimine uygun 
sebzelerle yapılmış 
besinlerin de yer 
aldığı beslen-
me paketi 
içeri-
sinde 
mut-
laka 
mev-
sim 
meyvesi 
ile ayran, süt 
gibi sağlıklı 
bir içecek 
bulunuyor. 
Ayrıca özel 
gereksinimi 

olan öğrencilerin eğitim aldığı 30 
okula da günlük ortalama 2 bin 

500 kişilik sıcak yemek hizmeti 
veriliyor.

‘Desteği genişleteceğiz’
İzmir Büyükşehir Bele-

diyesi’nin yeni bir projeyi 
hayata geçirdiğini aktaran 

İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Aşev-
leri Şube Müdür-
lüğü’nde görevli 
gıda mühendisi 
Yasemin Akman, 
“Yeni projemizle 
5 ilkokulda ihtiyaç 
sahibi yaklaşık 

2 bin öğrenciye 
sağlıklı ve den-

geli beslenmeleri 
için hijyenik koşullarda 

üretmiş olduğumuz besin değeri 
yüksek gıda paketleri dağıtıyoruz. 
Çocuklara anne eli değmiş hissi-
yatı vermek, onların yüzlerinde 
gülümseme oluşturmak güzel. 5 
okulda başladık, ihtiyaç sahibi 
okullar tespit edildikçe yetişmeye 
çalışacağız. Okullarımızın ve öğ-
rencilerimizin buna ihtiyacı oldu-
ğunu düşünüyoruz. Her çocuğun 
eğitim ve beslenme hakkı vardır. 
Bir çocuğun beslenmesi ne kadar 
iyi olursa, hayata karşı da o kadar 
dirençli ve verimli olabileceğini 
düşünüyoruz” dedi.

Yaklaşık 2 bin kişiye 
Hijyenik ve sağlıklı gıdaların 

İzmirli çocuklara ulaştırıldığını 
belirten İzmir Büyükşehir Bele-
diyesi’nde görevli gıda teknikeri 
Seren Yeşilova ise, “Projemiz 

2025 yılında başlayan yeni bir 
proje. İzmir Büyükşehir Beledi-
yesi olarak ilk defa gerçekleştiri-
yoruz. Şu an 5 farklı bölgemizde 
başladık. Okullara yaklaşık 2 
bin kişilik kumanya veriyoruz. 
Ürünlerimiz günlük, hijyenik 
şekilde, beslenme programına 
uygun olarak hazırlanıyor. Çocuk-
larımıza sağlıklı beslenme prog-
ramı oluşturmak adına başlattık 
bu çalışmayı” ifadelerini kullandı. 
Buca Sosyal Yaşam Kampüsü 
Yerleşkesi’nde haftanın 7 günü 
aralıksız olarak yemek, kumanya, 
kahvaltılık üretimi yapıldığını 
aktaran Yeşilova, günlük ortalama 
15 bin kişilik sıcak yemek, 2 bin 
500 kişilik kumanyayı ihtiyaçlı-
lara dağıttıklarını ayrıca günlük 5 
bine yakın taziye pidesi ürettikle-
rini sözlerine ekledi. 

İzmir Büyükşehir 
Belediyesi 5 farklı 
okulda her gün 
yaklaşık 2 bin 
kişilik kumanya 
dağıtacak. Ayrıca 
özel gereksinimi olan 
öğrencilerin eğitim 
aldığı 30 okula da 
günde 2 bin 500 kişilik 
sıcak yemek veriliyor

Başkan 
Duman’dan 

üreticiye 
destek sözü

BUCA Belediye Başkanı Görkem Duman, 
ilçenin köyler bölgesinde bulunan Karacaa-
ğaç Mahallesi’ni ziyaret etti. Burada kuru-
lan üretici pazarını gezen Başkan Görkem 
Duman, Buca’nın köylerinde 50’den fazla 
tarımsal ürün üretildiğini, bu verimliliğin 
kıymetinin bilinmesi gerektiğini söyledi. 
Üreticiye her türlü desteği sağlayacaklarını 
ifade eden Başkan Görkem Duman, “Ta-
rımsal üretim ülkelerin kalkınması için çok 
önemli. Üreticilerimizin ‘ürünümüzü nerede 
satarız, nasıl pazarlarız’ kaygısı olmasın. 
Üretirken kafaları da gönülleri de rahat ol-
sun. Biz her zaman onların yanındayız” diye 
konuştu. Daha sonra, Karacaağaç Mahallesi 
Muhtarı Osman Onur Çınar ile kahvehane zi-
yareti yapan Buca Belediye Başkanı Görkem 
Duman, vatandaşların taleplerini dinleyerek 
“Burada olma sebebimiz hem köyümüzün 
eksikliklerine bakmak hem de buradaki 
üretici pazarını merkez mahallelerimizde 
tanıtmak. Buca’da tarımı ileriye taşımak is-
tiyorum. Tekrar üretimi artırmak istiyorum” 
dedi. HABER MERKEZİ

Görkem Görkem 
DumanDuman

Bornova’da 3 bölgede
dönüşümü müjdeledi
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, İzmir’de bugüne kadar yapılmış 
en büyük kentsel dönüşüm projesinin planlarının çizildiğini söyleyerek, 
“Evka-3, Doğanlar ve Naldöken’den kentsel dönüşüme başlıyoruz” dedi

KENTSEL dönüşümle ilgili 
açıklamalarda bulunmak üzere 
vatandaşlarla Dr. Sırrı Aydoğan 
Kültür Merkezi’nde biraraya 
gelen Bornova BElediye Baş-
kanı Ömer Eşki, önümüzdeki 
dönemde üç temel vizyon pro-
jeye odaklanacaklarını belirtti. 
Bornova’da plansız yapılaşma-
nın yol açtığı sorunlara dikkat 
çeken Eşki, “Doğanın yapılan 
hataları zamanla geri ödettiğine 
defalarca tanık olduk. Nal-
döken’de dere yatağına inşa 
edilen yapılar gördüm” ifade-
lerini kullandı. Kent yaşamın-
daki birçok sorunun temelinde 

kentsel dönüşüm eksikliğinin 
yattığını vurgulayan Başkan 
Eşki, bu konuda Büyükşehir 
Belediyesi ile harekete geçtik-
lerini vurguladı. 

Tanıtım yakında
Kentsel dönüşüm çalışma-

larında ilk olarak Evka-3, Do-
ğanlar ve Naldöken mahallele-
rinden adım atılacağını belirten 
Başkan Eşki, “Türkan Özilhan 
Devlet Hastanesi’ni merkez 
alarak çevresini kapsayan geniş 
bir dönüşüm alanı oluşturduk. 
Projenin ikinci aşamasında 
ise Batıçim ile birlikte Nal-

döken’in tamamı dönüşüme 
girecek. Bornovalılar 40 yıl 
sonra bile arabalarını rahatça 
park edebilecek, yeşil alanlar-
da vakit geçirebilecek, pazar 
yerlerine kolayca ulaşabilecek, 
güvenli ve modern bir çevrede 
yaşayacaklar” diye konuştu. 
Bornova Belediyesi’nin kentsel 
dönüşümde sadece yol açıcı bir 
rol oynayacağını belirten Eşki, 
finansman için büyük ölçekli 
kaynaklarla görüşmelerin sür-
düğünü ve yakında İzmir Bü-
yükşehir Belediyesi ile birlikte 
projeyi tanıtacaklarını söyledi. 
HABER MERKEZİ

Japon deprem uzmanı 
Moriwaka, Balçova’da
ÜLKEMİZİ derin acılara boğan Kahraman-
maraş depremi sonrasında açıklamalarıyla 
tanınan ünlü Japon deprem uzmanı Yoshinori 
Moriwaka, 6 Şubat depreminin ikinci yıl 
dönümünde Balçova Belediyesi’nin konuğu 
olacak. Moriwaka, 5 Şubat Çarşamba günü 
saat 18.30’da Ekonomi Üniversitesi Konfe-
rans Salonu’nda “Afetlerde Japonya Örneği” 
konulu bir seminer gerçekleştirecek. Yüksek 
İnşaat Mühendisi ve Mimar olan, aynı zaman-
da Japonya Yurtdışı İnşaat Şirketleri Genel 
Sekreterliği görevini de yürüten Moriwaka’nın 
seminerinin kaçırılmaması gerektiğini belirten 
Balçova Belediye Başkanı Onur Yiğit, “Dep-
remi sadece sarsıntı yaşadığımızda hatırlama-
malıyız. Bu gerçekle her zaman yüzleşmeli ve 
gerekli tedbirleri almaya çalışmalıyız. Daha 
büyük kayıpların verilmemesi ve canlarımızın 
yitirilmemesi için kentsel dönüşüme öncelik 
vermemiz gerekiyor. Moriwaka, bize Japon-
ya’da yapılan çalışmaları aktaracak” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

Yoshinori Yoshinori 
MoriwakaMoriwaka

İşgalci işletmelere 
1.8 milyon TL ceza

KARŞIYAKA Belediyesi, kent düzenini korumak 
ve kamu alanlarının işgal edilmesini önlemek 
amacıyla denetim çalışmalarını yoğunlaştırdı. Son 
10 ayda gerçekleştirilen denetimler kapsamında 
738 işletmeye, kamu alanlarında işgale neden 
oldukları gerekçesiyle cezai işlem uygulandı. 
Yasalar çerçevesinde, toplam 1 milyon 835 bin TL 
tutarında para cezası kesildi. Son olarak, daha önce 
cadde, kaldırım ve sokak işgali gerekçesiyle sözlü 
ve yazılı şekilde uyarılan işletmelere yönelik bir 
denetim daha gerçekleştirildi. Karşıyaka Belediyesi 
Zabıta Müdürlüğü ile Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekiplerince akşam saatlerinde yapılan kontrollerde, 
işgale neden olan işletmelerin toplamda 70 
parça ürününe el konularak yaptırım uygulandı. 
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, “Kamu 
alanlarını işgal eden işletmelere yönelik sözlü ve 
yazılı uyarılarımızı yapıyor, işgale devam ettikleri 
takdirde cezai yaptırım uyguluyoruz. Karşıyaka 
Belediyesi olarak, herkes için yaşanabilir bir kent 
oluşturma kararlılığımızı sürdürerek, denetim 
faaliyetlerimize aksatmadan devam edeceğiz” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

384 yarışmacılı
satranç turnuvası

ÇIĞLİBelediyesi tarafından geleneksel hale 
getirilmesi planlanan İsmail Hakkı Tonguç 
Satranç Turnuvasının ilki, 1-2 Şubat tarihlerinde 
yoğun katılımla gerçekleşti. Çiğli Belediye 
Başkanı Onur Emrah Yıldız, “Türkiye’nin dört 
bir yanından 19 farklı ilden 384 sporcunun 
katılımıyla gerçekleşen bu turnuva, satrancın 
toplumumuzda ne kadar önemli bir yere sahip 
olduğunu bir kez daha gösterdi” dedi. Turnuva; 
8 Yaş Altı, 10 Yaş Altı, 12 Yaş Altı ve Açık 
Kategori olmak üzere dört farklı kategoride 
düzenlendi. Başkan Yıldız’ın açılış hamlesiyle 
başlayan turnuvanın direktörlüğünü Barış 
Özkurt, başhakemliğini Uluslararası Hakem 
Abuzer Altuntaş, gözlemciliğini ise Oğuz 
Cem Akın üstlendi. Başkan Yıldız, “Satranç, 
sadece bir oyun değil; stratejik düşünmeyi, 
sabrı ve zekayı geliştiren bir spor. Bizler de 
Çiğli Belediyesi olarak, satranç sporunun 
yaygınlaşması, gençlerimizin düşünme 
becerilerini geliştirmesi ve rekabet ruhunu 
yaşaması için bu turnuvayı hayata geçirdik. 
Satranç, kazanmayı ve kaybetmeyi öğreten, 
düşünmeyi ve çözüm üretmeyi geliştiren 
bir spor dalıdır. Turnuvaya katılan her bir 
sporcumuzun kazandığına inanıyorum” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

ÖmerÖmer
EşkiEşki

Murat
Ervin
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İbrahim Attila Acar

2024 
bütçesine
 bakınca

acar@ikc.edu.tr

2024 yılı merkezi yönetim bütçesi 11,1 tril-
yon lira olarak hedeflenmişken 10,8 trilyon 

lira olarak gerçekleşmiştir. Harcamalardaki 300 
milyar liralık düşüş, yıl boyunca uygulanan 
tasarruf politikaları ile de uyumlu bir sonuçtur. 
Bu durum 2024 için gerçekleşen 2,1 trilyon TL 
açık rakamı ile de uyumludur…  Sene başında 
bütçe açığı için başlangıç hedefi 2,6 trilyon 
olarak öngörülmüştü. Buradaki hedeften 500 
milyar TL kadar, daha az bir bütçe açığı ger-
çekleşmiş oldu. 

Bütçenin her 10 lirasının birisi faiz giderle-
rine ayrılmıştır. Gerçekleşme de bu yöndedir. 
Bu durum 1,1 trilyon liralık faiz giderlerinin 
milli gelir içindeki payını da arttırmaktadır. 
Faiz oranlarındaki artış, devletin de sürekli 
finansman açığı ile birleşince faiz giderleri 
harcamalar içerisinde önemli bir yer edinmiş-
tir. Bütçenin vergi gelirleri açısından faizlere 
bakıldığında bu oran haliyle artmaktadır. Her 
100 liralık verginin 15’i faizlere ayrılmaktadır. 
Bu da giderler için önemli bir kalem olarak 
görülmelidir.    

Pandemi sonrasının ekonomik gelişmeleri, 
artan faizlerle oluşan finansman maliyetleri, 
yüksek bütçe açığı oluşma ihtimalini uzak 
tutmamıştır. Ekonomi yönetimi de bunu bilerek 
“önünü kış tutmuş” görünüyor. Şimdi vergi ge-
lirlerindeki artışları ve harcamalardaki kısmala-
rı izlemek gerek.

Bütçe gelirleri 8,4 trilyon lira beklenirken, 
8,6 trilyon lira olarak gerçekleşmiştir. Ana 
gelir kalemi olan vergi gelirleri izlendiğinde 
7,4 trilyon liralık vergi tahsilat beklentisi, 7,3 
trilyon lira olarak gerçekleşmiştir. Burada 100 
milyar tutarında, vergi gelirlerinde bir azalma 
oluşmuştur. Bu azalma bütçe açığını artırabi-
lecek bir sonuç doğuracaktır. Ancak vergi dışı 
gelirlerin, bir trilyon liradan 1,3 trilyon liraya 
yükselmesi de bütçe açığı üzerinde olumlu etki 
oluşturmaktadır. Dolayısıyla bütçe gelirleri 
200 milyar lira fazla vermiş durumdadır. Bu da 
vergi dışı gelirlerdeki artışla oluşmuştur.

Asıl harcamaların vergilerle karşılanması 
gerekirken ortaya çıkan bu yan yollar, vergi 
dışı gelirlerin artışına sebeptir. Faizler, cezalar, 
özelleştirme gelirleri bu dönemde artmıştır. 
Vergi gelirleri dışında en büyük gelir kalemi ise 
788 milyar lira ile faiz ve cezalardan oluştu.

Bütçe açığı kaleminin durumu değerlendiril-
diğinde, Hazine ve Maliye Bakanlığı verilerine 
göre aralık ayında merkezi yönetim bütçe 
giderleri % 22,3 artışla 1,7 trilyon lira oldu ve 
aynı ay 829,2 milyar lira bütçe açığı verildi. Bu 
açık rakamı ile 2024 için gerçekleşen toplam 
2,1 trilyon liralık açık karşılaştırıldığında bir 
yılın toplam açığının üçte biri aralık ayında 
verilmiş oldu. 

Deprem harcamaları devam ediyor. Aralık 
ayında depreme 605 milyar aktarılmış görünü-
yor.

2024 zor bir yıl olarak bütçe tarihine geçmiş 
oldu. Sermaye/yatırım harcamaları kalemi % 
73 artışla yılı tamamlamış olsa da 1 trilyon 
bile olmayan bu harcama kalemi Türkiye için 
oldukça sınırlı bir kaynak ayırıldığına işaret 
etmektedir. Yıllardır devam eden faiz-yatırım 
çekişmesi faizler lehine artarak devam etmek-
tedir. Bu döngünün yeniden yatırımlar lehine 
değişmesi önemlidir.

Prof. Dr. 

Su krizine karşı 
fikir maratonu

İKLİMSEL sorunlara karşı yenilikçi çözümler 
geliştirmek amacıyla düzenlenen Climathon 2025 İz-
mir, bu yıl “Suyun Yarınları” temasıyla gerçekleştiril-
di. Ege Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ESİAD) 
AB Bilgi Merkezi, Avrupa Birliği Türkiye Delegas-
yonu iş birliğinde ve Originn ev sahipliğinde hayata 
geçirilen etkinlikte 9 üniversiteden 75 öğrenci, su 
kaynaklarının sürdürülebilirliği için yarıştı. 24 saatlik 
inovasyon maratonunda yaratıcı projeler ve çözüm 
önerileri geliştiren gençler, geleceğin su yönetimine 
ışık tuttu. ESİAD Başkanı Sibel Zorlu, “Climathon 
2025 İzmir’de, 7 takım halinde yarışan öğrenciler; 
su verimliliği, tarımda ve sanayide su kullanımı, 
yeraltı suyu yönetimi, su kirliliği ve koruma, iklim 
değişikliğine uyum ve risk yönetimi, doğa temelli 
çözümler ve inovasyon konularında projeler üretti. 
Jüri değerlendirmesi sonucunda Maioniai Grubu, 
Gediz Deltası’ndaki kirliliği alg teknolojisi, midye ve 
balık bazlı üçlü doğal filtreleme sistemi ile çözmeyi 
hedefleyen projeleriyle birincilik ödülünü kazandı” 
dedi. ESİAD Yönetim Kurulu Üyesi Neşe Gök de 
katılımcıları ESİAD’ın Nisan ayında düzenleyeceği 
Su Zirvesi’ne davet etti. HABER MERKEZİ

Cebimize girmeden
2 bin lira buharlaştı
Yüksek enflasyon ve düşük alım gücü, maaşları vatandaşın cebine girmeden eritirken, 1 Ocak 2025’te yeni 
asgari ücretle alınan 7.46 gram altın, maaş ele geçmeden 6.85 grama inip çalışanın 2 bin lirasını buharlaştırdı

Türkiye’deki enflasyon 
nedeniyle alım gücündeki 
düşüş, gün geçtikçe artma-

ya devam ederken, asgari ücretle 
çalışan bir kişinin cebine giren 
maaş, şubat ayında yaklaşık 2 
bin TL azaldı. 1 Ocak 2025 ‘ten 
itibaren yürürlüğe giren yeni 
asgari ücretle 1 gramı 2 bin 961 
TL olan altından yaklaşık 7,46 
gram alınabiliyordu. Şubat ayında 
çalıştıkları ocak ayının ilk zamlı 
maaşını alacak olan asgari ücretli 
1 Şubat’ta gramı 3 bin 227 TL’ye 
çıkan altından sadece 6,85 grama 
alabildi. Altında yaklaşık 0,61 
gramlık bir düşüş yaşayan asgari 
ücretli böylece ilk zamlı maaşı 
daha eline geçmeden yaklaşık 2 
bin TL kaybetti. 

‘Sözün bittiği yerdeyiz’
Vergilere gelen zamları da ha-

tırlatarak, alım gücündeki düşüşün 
asıl Şubat ayı itibariyle daha da 
düşeceğini kaydeden Emekliler 
Derneği İzmir Şube Baş-
kanı Zekeriya Bey-
pınar, “TÜİK Ocak 
ayı enflasyonunu 
yüzde 5,3 olarak 
açıkladı. Peki 
neden geçen 
ay daha düşük 
açıklanmıştı? 
Çünkü asgari 
ücrete ve emek-
lilere daha az zam 
yapmak istediler. Bu 
ay elektrik faturaları-
na da yüklü bir zam gelecek. Bu 
aydan sonra nasıl kıyamet kopa-
cağını göreceğiz. Durumumuz çok 
kötü. Emeklinin aldığı para daha 
cebine girmeden gitti. Keza asgari 

ücretlinin de aynı şekilde. 
Sözün bittiği yerdeyiz” dedi. 

Türkiye’de yatırım amacıyla 
altın alındığını vurgulayan Bey-

pınar, “Evi, arabayı bırakın vatan-
daşın artık gram altın almaya bile 
gücü yetmiyor. Cumartesi günü 5 
altın alabiliyorsak, pazartesi günü 
4 altın alabiliyoruz. Cebimizdeki 
para, durduğumuz yerde buhar 
oluyor. Yılda 1 kez verilen ücret 

vatandaşın cebine girmeden yok 
oluyor. Önümüzdeki süreçte bizi 
çok daha zor günler bekliyor” 
ifadelerini kullandı. 

‘Her ay zam olmalı’
Asgari ücrete zam yapılmasına 

rağmen vatandaşın cebine 
giren ücretin azaldığı-
nı vurgulayan Türk-İş 
İzmir Bölge Temsilcisi 
Hayrettin Çakmak ise, 
temel gıda malze-
mesi bile almakta 
güçlük çekildiğini 
kaydetti. Çakmak, 
asgari ücretlinin alım 
gücünün temel gıdayla 
kıyaslanması gerekti-
ğini belirterek, “Asgari 
ücret ülkenin taban üc-
reti olduğundan dolayı altın 
yerine temel gıdayla karşılaştır-

malıyız. Mehmet Şimşek çalışana 
ve emekliye kan kusturmak için 
gelmiş gibi. Altın ancak savaş ve 
siyasi kriz olduğunda yükseliyor. 
Asgari ücreti temel alım gücüne 
göre kıyaslarsak, her ay enflasyon 

açıklandığı gibi o oranda artış 
yapılmalı. Bu ay daha 

maaşını yeni alan 
işçinin maaşını ocak 

enflasyonu da 
eritince cebinde 
27 TL kaldı. Her 
ay açıklanan 
enflasyona göre 
artış yapılmazsa, 
bu vatandaşların 

yiyecek ekmeği 
olmayacak. Yılda 

bir artışla vatan-
daşın bükülen belini 

doğrultamazlar” diye 
konuştu.

Ne kadar altın alınabiliyor?
Asgari ücret oranına bakıldı-

ğında 2024 yılı asgari ücreti ile 
Ocak 2024’ün başında 8,7 gram 
altın, 5 çeyrek altın, 2 yarım altın 
ve 1 tam altın alınabiliyorken, 
Aralık 2024 itibariyle 5,18 gram 
altın, 3 çeyrek altın, 1 yarım altın 
alınabilirken, tam altın ise alına-

madı. 2025 asgari ücreti ile Ocak 
sonu itibariyle 6,85 gram altın 
alınırken, 4 çeyrek altın, 2 yarım 
altın ve 1 tam altın alınabiliyor. 
Ancak uzmanlar yüksek enflas-
yon nedeniyle yılsonunda asgari 
ücretle yarım tam altın almanın 
bile zor olacağını belirtiyor.

Hayrettin Hayrettin 
ÇakmakÇakmak

Hayrettin Hayrettin 
ÇakmakÇakmak

‘Kira artış oranlarında 
çıta düşürülsün’

İŞYERİ ve konut kiralarındaki yüksek artışların 
kiracıları mağdur eder hale geldiğini söyleyen Pınarbaşı 
Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Cezmi Çulhaoğlu, 
devletin kira artış oranlarını belirlerken çıtayı aşağıda 
tutmasını istedi. Özellikle sınırlı sermayeye sahip olan 
esnaf ve sanatkarların girdi maliyetlerinin yanı sıra stopaj 
ve yüksek kiralar altında ezildiğini vurgulayan Çulhaoğlu, 
“Devletin kira artış oranlarını yüzde 25 seviyesinde tutan 
düzenlemesi 2024 Temmuz’unda sona erdi. Şimdi her 
ayın 3’ünde devletin uygun gördüğü oran açıklanıyor. 
Ocak ayında bu oran yüzde 56 idi. Fakat bu oran enflas-
yonun son iki yıla göre durgunlaştığı bir dönemde bize 
göre yüksek kalmaktadır. Devletin kira artış oranları için 
önerilerini belirlerken çıtayı daha aşağıda tutması gerek-
tiğini düşünüyoruz. Aldığı kiralarla geçimini sağlamaya 
çalışan vatandaşlarımız var ama bunun yanı sıra maalesef 
fırsatçı mülk sahipleri de var. ÜFE-TÜFE oranlarından 
fazla, yüzde 200’lere varan oranlarda artış yapan mülk 
sahiplerine geçit verilmemeli. Ekonominin darboğazda 
olduğu bir dönemde ayağa kalmamızın en önemli kay-
nağı toplumsal dayanışma olacaktır” diye konuştu. Esnaf 
ve sanatkarların önemli girdi ve enerji maliyetleri ile 
işlerini çevirmeye çalıştığını kaydeden Çulhaoğlu, “Ülke 
yöneticilerinden stopajın kaldırılmasını, en azından yüzde 
20 olan stopaj oranının yüzde 10 seviyelerine çekilmesini 
talep ediyoruz” dedi. HABER MERKEZİ

TÜİK’in enflasyonu 
1 ayda 5 kat arttı

Zekeriya Zekeriya 
BeypınarBeypınar

TÜRKİYE İstatistik Kurumu 
(TÜİK) 2025 yılının ocak ayı tüketici 
enflasyonunu açıkladı. Tüketici fiyat 
endeksi (TÜFE) aylık bazda yüzde 
5.03 yıllıkta ise yüzde 42.12 oldu. 
Böylece TÜİK’in Aralık ayında yüz-
de 1.03 olarak açıkladığı enflasyon 

ocak ayında 5 kat art-
tı. Akademisyenlerin 
ve ekonomistlerin 
bağımsız biçimde 

oluşturduğu 
Enflasyon 
Araştırma 
Grubu’na 
(ENAG) 
göreyse, 
enflasyon 

ocak ayında yüzde 8.22 artarken 
yıllık enflasyon yüzde 81.02’ye 
yükseldi. ENAG’a göre en fazla yük-
seliş yüzde 20.06 ile giyim ayakkabı 
grubunda olurken onu yüzde 16.73 
oranla eğlence kültür grubu takip 
etti. İstanbul Ticaret Odası (İTO) ise 
30 yıl aradan sonra değiştirdiği yeni 
fiyat endeksi ile yaptığı ölçüme göre 
ocak ayı enflasyonunu yüzde 5.16; 
12 aylık enflasyon ise yüzde 48.40 
olarak açıkladı. 

‘Düşüş sürecek’
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cev-

det Yılmaz, Ocak ayında aylık enflas-
yon beklentilerin üzerinde olmakla 
birlikte, yıllık enflasyon oranının 

düştüğünü, gelecek aylarda da düş-
meye devam edeceğini bildirdi. Ocak 
aylarında yıllık bazda ücret ve fiyat 
ayarlamaları yapılması nedeniyle, 
enflasyonun diğer aylara göre nispi 
olarak yükseldiğine dikkat çeken 
Yılmaz, “Temel mallar yüzde 1’in 
altında artarken, hizmetler kaleminde 
yüzde 10’un üzerindeki artış genel 
oranı yukarı çekmektedir. Üretici 
enflasyonundaki görece düşük seyir, 
tüketici fiyatlarını maliyet yönlü 
olumlu etkilemeye devam edecektir. 
Önümüzdeki dönemde özellikle 
hizmet sektörlerinde sağlanacak 
gelişmelerle daha olumlu bir tablo 
oluşacaktır” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

TÜİK aralık ayında 
enflasyonu yüzde 1.03 

olarak açıklarken aradan 
geçen bir ayın sonunda 

ocak enflasyonu yaklaşık 
5 kat artışla yüzde 5.03’e 

çıktı. ENAG’ın ocak 
enflasyonu ise yüzde 

8.22 oldu

Cevdet Cevdet 
YılmazYılmaz

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak
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CUMHURBAŞKANI 
Erdoğan’ın Malatya’yı 
ziyareti sırasında otobüsün 
ön camından halkı selamlar-
ken karşılaştığı 8 yaşındaki 
Yusuf Kaya ile buluşmasını 
kayda alan ve buluşmayı 
AK Parti Karabağlar ilçe 
teşkilatında anlatan AK Par-
ti İzmir Milletvekili Ceyda 
Bölünmez Çankırı’nın bunu 
sosyal medyada yayınlama-
sına beğeni yağdı. O anları 
anlatan Çankırı, “Yusuf ko-
nuşma bozukluğu yaşadığı 
için otobüse annesi Aslıhan 
Kaya geldi ve çocuğunun 
kendini öpmek istediğini 
söyledi. Cumhurbaşkanımız 
da ‘gelsin’ diye işaret etti 
fakat heyecanlanan Yusuf 
ağlamaya başlayıp ‘sen 
gel’ deyince otobüsten inip 
yanına gitti ve birbirlerine 
sarıldılar” dedi.

Çankırı’ya da teşekkür
Anne Aslıhan Kaya’nın 

da sözlerini aktaran Çan-
kırı, “Anne Aslıhan, oğlu 
Yusuf’un konuşma bozuk-
lu yaşadığını özel eğitim 
aldığını belirtti. Yusuf’un 

en büyük hayalinin Cum-
hurbaşkanımıza sarılmak 
olduğunu ve hiç tahmin 
etmedikleri bir mucizeyi ya-
şadıklarını; Cumhurbaşkanı-
mız otobüsten inip Yusuf’un 
yanına gitmesiyle çok mutlu 
olduklarını söyledi. Bunlar 
yaşanırken bir annenin evla-
dının mutluluğunu görmesi 
beni de duygulandırdı” 
diye konuştu. Anne Aslıhan 
Kaya da sosyal medya he-
sabından Ceyda Bölünmez 
Çankırı’ya verdiği destek 
için teşekkür etti.

CUMHURIYET Halk Partisi İzmir İl Başkan-
lığı, 2024-2025 Eğitim Öğretim yılının ikinci 
döneminin başlaması sebebiyle, eğitimdeki sorun-
lara dikkat çekip çözüm önerilerini sıraladı. Milli 
Eğitim’den Sorumlu CHP İl Başkan Yardımcısı 
Ali Bektaş’ın yaptığı açıklamada İzmir’de okul-
larda yaşanan 7 soruna dikkat çekerken yapıl-
ması gerekenlerle ilgili de 13 öneride bulunuldu. 
Sorunları dile getiren Bektaş, “İzmir genelinde 
depreme dayanıklılık nedeniyle güvende olmadığı 
tespit edilen 180’den fazla okul birleştirilerek eği-
tim faaliyetlerini sürdürüyor. Bu durum yaklaşık 
5 yıldır devam ediyor. Çocukların ders saatleri 
kısaltıldığı için yeterli eğitimi alamamakta. Ayrıca 
okul inşaatları takip edilmediği için okullar 
zamanında bitirilemiyor. Madde bağımlılığı da 
kentimizde ilköğretim öğrencileri seviyesine düş-
tü” dedi. Çözüm önerilerini de sıralayan Bektaş, 
“Maarif Modeli adı verilen program biran önce 
geri çekilmeli. ÇEDES protokolü ile pedagojik 
formasyonu olmayan kişilerin okullara girmesi 
engellenmeli. Öğrencilere 1 öğün ücretsiz okul 
yemeği verilip kantinlerde satılan yiyeceklerin 
fiyatlarını kontrol altına alınmalı. Çocukların sağ-
lığı ve güvenliği için kadrolu temizlik personeli 
ve güvenlikçi ataması yapılmalı. Çocuklarımızın 
ucuz işgücü olarak kullanıldığı, yaralandığı ve 
öldüğü MESEM programına son verilmeli. Köy 
okulları açılıp okul öncesi eğitim her çocuk için 
zorunlu ve ücretsiz olmalı” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZI

GENEL-İş İzmir Şubeleri, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi tarafından ücretsiz izne gönderilen 158 
işçi için İzmir Büyükşehir Belediyesi Fuar 1 Nolu 
Hol’un önünde direnişe başladı. İzmir Büyükşehir 
Belediyesi şirketlerinden İZENERJİ bünyesinde 
çalışan 148 işçinin ilk olarak ‘verimsizlik’ iddia-
sıyla işten çıkarılacağı duyurulmuş, ardından bu 
işçilerin ücretsiz izne gönderildiği açıklanmıştı. 
Ayrıca Kent Konseyi Müdürlüğü’nde çalışan 10 
işçi de yaklaşık 2 ay önce belirsiz süreli ücretsiz 
izne gönderilmişti. Ücretsiz izne gönderilen işçiler 
için Genel İş Genel Merkez TİS Daire Başkanı 
Faruk Saral, İzmir Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cemil Tugay’la bir görüşme gerçekleştirse 
de Başkan Tugay kararından geri adım atmadı. 
Olumsuz geçen görüşme sonrası Genel İş İzmir 
1, 2, 3 ve 9 Nolu Şube ortak direniş kararı aldı. 
DİSK Genel İş İzmir 2 Nolu Şube Ercan Gül, 
“Ayın yedisinde maaşlarımızın yatırılmamasın-
dan kaynaklı binlerce işçi ile bu kapıda bir eylem 
gerçekleştirdik. O gün o eylemin büyümesinden 
korkan işveren 148 işçi arkadaşımızın işine, 
ekmeğine son verdi. Biz ücretsiz izni kabul etmi-
yoruz. Yoksa bu mücadele sokağa taşıyacak, bu 
eylem büyüyecek” dedi. HABER MERKEZI

ANKARA Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mansur Yavaş, CHP’de cumhurbaşkanı adayını 
belirlemek için yapılacak olan ön seçime 
ilişkin, “Her şeyden önce aday belirlemenin 
çok erken olduğu düşüncesindeyim. Seçim 
tarihi belli değil. O zamana kadar Türkiye’de 
şartlar değişir, her şey değişir. Öncelik olarak 
şu ekonomik sıkıntı varken, adayların birbiri-
nin enerjisini yormaması, toplumun bununla 
uğraşmaması gerektiği kanaatindeyim. Bütün 
siyasi partilerin, özellikle muhalefetin hep 
birlikte bugün yaşanan derin yoksulluğa sahip 
çıkması gerektiğini düşünüyorum” yorumunu 
yaptı. İhraç edilen teğmenlere de destek veren 
Mansur Yavaş, “Çok masum bir karar olma-
dığını düşünüyorum. Oy çokluğuyla çıkması 
biraz içimizi ısıttı. Çok başarılı insanlar. Bu in-
sanları Türkiye’nin her yerinde değerlendirmek 
isteyen birçok insan olacak. Biz de bunlardan 
birisiyiz. Türk milleti sahip çıkacaktır” ifadele-
rini kullandı. HABER MERKEZI

Yavaş: Adaylık
için henüz erken 

Cumhurbaşkanı Şara 
Erdoğan’ı ziyaret edecek

SURIYE Arap Cumhuriyeti Geçiş Dönemi 
Cumhurbaşkanı Ahmed Şara, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın daveti-
ne icabetle, Ankara’ya bugün bir ziyaret 
gerçekleştirecek. İletişim Başkanı Fahrettin 
Altun, sosyal medya hesabından yaptığı 
açıklamada, Suriye Arap Cumhuriyeti Geçiş 
Dönemi Cumhurbaşkanı Ahmed Şara’nın 
Cumhurbaşkanı Erdoğan ile Cumhurbaşkan-
lığı Külliyesinde yapılacak görüşmelerde 
Suriye’deki son gelişmeler bütün boyut-
larıyla ele alınacağını, ülkedeki ekonomik 
toparlanma, sürdürülebilir istikrar ve güven-
liğin tesisi için iki ülke tarafından atılacak 
ortak adımların değerlendirileceğini ifade 
etti. Görüşmelerde geçiş dönemi yönetimine 
ve Suriye halkına çok taraflı platformlarda 
sağlanabilecek destekler üzerinde de duru-
lacağını belirten Altun, “Suriye’nin özgürlü-
ğüne kavuşması sonrası yeniden tesis edilen 
Türkiye-Suriye ilişkilerinin Sayın Ahmed 
Şara ve heyetinin ziyaretiyle güçlenmesine 
ve boyut kazanmasına vesile olacağına ina-
nıyoruz” değerlendirmesinde bulundu. AA

148 çalışan için
eylem başlatıldı

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Malatya ziyareti sırasında otobüste giderken 
kendisini yanına çağıran 8 yaşındaki engelli Yusuf Kaya ile buluşmasını kayda alıp 

anlatan İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez Çankırı dinleyenleri duygulandırdı

Malatyalı Yusuf’un 
duygulandıran sevinci 

Alev 
Hamitoğulları 

Yılan

CHP İzmir’den okullardaki 
7 soruna 13 öneri

Ceyda Ceyda 
Bölünmez Bölünmez 

ÇankırıÇankırı

Esenyurt Recep Tayyip Erdoğan 
Eğitim Külliyesi Açılış Töre-

ni’ne katılan Erdoğan, eğitimde 
şiddete dikkat çekip, “Tavizsiz 
politika izliyoruz. İster veli ister 
öğrenci bu durum fark etmez” 
ifadelerini kullandı. “Bizim kültü-
rümüzde öğretmene asla el kalk-
maz. Öğretmenin eli öpülür” diyen 
Erdoğan şöyle konuştu: “Hükümet 
olarak şiddetle mücadele konusun-
da çok hassasız. Tavizsiz politika 
izliyoruz. İster veli ister öğrenci bu 
durum fark etmez. Yasal düzen-
lemelerle öğretmenlerimize karşı 
işlenen suçlarda cezaları artırdık. 
Dijital mecraların kontrolsüz pek 
çok tehditle dolu ikliminde evlat-
larımızı yalnız bırakamayız. Yeni 
tedbirleri devreye alacağız. Sosyal 
medyaya yaş sınırlaması gelebilir, 
değerlendiriyoruz. Eğitim değişim-
lerden en fazla etkilenen alanların 
başında yer almaktadır. Trendleri 
takip ediyor, gereken adımları 
artıyoruz. Eğitime yaptığımız 
tüm yatırımların meyvelerini kısa 
sürede toplamaya başladık. Tür-
kiye son 20 yılında matematik ve 
fen bilimleri konusunda başarısını 
artıran 4 ülkeden biri oldu.” 

88 laboratuvar
Erdoğan, Esenyurt Recep Tay-

yip Erdoğan Eğitim Külliyesi’nin 

öğrenciler ve öğretmenlere hayırlı 
olmasını dileyerek, “Burada eği-
tim alacak gençler gelecekte çok 
önemli roller üstlenecek. Büyük 
ve güçlü Türkiye’nin inşasında 

son derece faydalı vazifeler ifa 
edeceklerine yürekten inanıyorum. 
Liselerin, uygulama okullarının 
ve bilim sanat merkezlerinin yer 
aldığı külliyemizde toplam 345 
derslik, 88 laboratuvar, 33 destek 
eğitim odası, 33 zümre odası, 11 
iş sağlığı ve güvenliği odası ile 11 
revir bulunuyor. Aynı şekilde 1000 
kişi kapasiteli 2 konferans salonu-
muz, 500 kişilik kütüphanemiz, 2 
kapalı spor salonumuz, 8 basketbol 
sahamız ve suni çimli 2 futbol sa-
hamız da yine eğitim külliyemizde 
öğrencilerimizin hizmetine sunulu-
yor.” diye konuştu.

‘Gurur kaynağı’
Tüm bunların yanında külliyede 

bilim sanat merkezi bünyesinde 
350 metrekare oturum alanına ve 
uzay gözlem kulesine sahip Türki-

ye’nin en büyük planetaryumunu 
da hizmete açacaklarını vurgulayan 
Erdoğan, böylelikle eğitimden 
bilime, sanattan spora, kültürden 
teknolojiye tam tekmil eğitim ve 
öğrenim üssünü İstanbul’a kazan-
dırmış olacaklarını bildirdi.

Erdoğan, 20 Ocak 2023’te 
temelini bizzat atarak inşa süre-
cini çok yakından takip ettiğini 
dile getirerek, böyle bir kampüsün 
bugün açılışını yapmanın kendisi 
için ayrı bir gurur ve mutluluk 
kaynağı olduğunu söyledi. Erdo-
ğan, “Unutmayın, her eser sahi-
bini anlatır. Bizlere, ülkemize ve 
gençlere böyle eserler kazandırma 
imkanı veren Rabb’imize sonsuz 
hamd, desteklerini 22 yıldır bizden 
esirgemeyen necip milletimize de 
kalpten teşekkür ediyorum” ifade-
lerini kullandı. AA

‘Sosyal medyaya 
yaş sınırı gelebilir’

Esenyurt Recep Tayyip Erdoğan Eğitim Külliyesi’nin açılışında konuşan Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, “Ekran bağımlılığı gündemimizde. Sosyal medyaya yaş sınırı getirebiliriz” dedi

Milli Eğitim Bakanı Yusuf 
Tekin de, eğitim sistemini hem 
bilimsel ve pedagojik ilkelerle 
temellendirilmiş hem de milletin 
köklü değerleriyle harmanlan-
mış bir yaklaşımla inşa ettikle-
rini vurguladı. Tekin, “Siz nasıl 
bir Türkiye hayal ediyorsunuz? 
Tarihine yabancılaşmış, kendi 
kimliğini reddeden, küresel 
akımlara teslim olmuş bir Tür-
kiye mi istiyorsunuz? Milli ve 

manevi değerlerini özümseyen 
erdemden, ahlaktan ve toplum-
sal sorun bilincinden yoksun 
nesiller yetiştiren bir eğitim 
sistemi mi istiyorsunuz? Kendi 
tarihini özümseyen, değerleriyle 
barışık, çağın gereklerine hakim 
nesiller yetiştirmemizi isteme-
yenler neye hizmet ettiklerini ve 
neyi arzuladıklarını milletimize 
açıkça açıklamak zorundadırlar” 
şeklinde konuştu.

‘Açıklamak zorundalar’

Recep Recep 
Tayyip Tayyip 

ErdoğanErdoğan

Ahmed Ahmed 
ŞaraŞara

Mansur Mansur 
YavaşYavaş
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OKUL öncesi, ilköğretim ve ortaöğretim okul-
larındaki yaklaşık 20 milyon öğrenci, iki haftalık 
yarıyıl tatilinin ardından 2024-2025 eğitim öğre-
tim yılının ikinci dönemine başladı.

Milli Eğitim Bakanlığına bağlı okullarda eği-
tim alan yaklaşık 20 milyon öğrenci ve 1,2 mil-
yona yakın öğretmen, bu senenin eğitim öğretim 
yılı kapsamında 9 Eylül 2024’te dersbaşı yaptı. 
Yarıyıl tatilini yapmak için 17 Ocak’ta karne alan 
öğrenciler, iki haftalık aranın ardından 75 binden 
fazla okul ve 750 bine yakın derslikte bugün 
çalan ilk ders ziliyle 2024-2025 eğitim öğretim 
yılının ikinci dönemine başladı. İzmir’de 738 
bin 886 öğrenci öğretmenlerine ve arkadaşlarına 
kavuşmanın sevincini yaşadı. AA 

MEDICANA International İzmir Hastanesi, 4 
Şubat Kanser Günü nedeniyle onkoloji hastala-
rını sanatın iyileştirici gücüyle buluşturdu. Sera-
mik atölyesinde eğitmenler eşliğinde kase yapan 
hastalar, kanserle mücadelenin önemine dikkat 
çekerek, “Bu süreçte birlikte olmak, hayattan 
keyif almak, yeni şeyler öğrenmek bizim için 
oldukça değerli. Etkinlik hepimize moral oldu. 
Hastane yetkilerine teşekkür ederiz” dedi. 

Dünya Kanser Günü olarak ilan edilen 4 
Şubat’ın; kanser hastalığının erken teşhis ve 
tedavisinin önemini vurguladığını belirten Me-
dicana International İzmir Hastanesi Medikal 
Onkoloji Uzmanı Dr. Murat Keser, “Kanser, 
sadece bireysel bir sağlık sorunu olmaktan öte, 
toplumların ekonomik, sosyal ve kültürel yapı-
sını etkileyen küresel bir sağlık krizidir. Dünya 
genelinde her yıl milyonlarca insan kanser 
teşhisi almaktadır. Yaşam süresinin uzamasıyla 
birlikte kanser görülme sıklığında ciddi bir artış 
görülmektedir. 2050 yılında yaklaşık 40 milyon 
kişiye kanser tanısı konulması beklenmektedir” 
dedi. HABER MERKEZI 

BODRUM Belediyesi Zabıta Ekipleri, ilçe 
genelinde gerçekleştirdiği sektör bazlı dene-
timlerine devam ediyor. Bu kapsamda, Bod-
rum genelinde yapı market, peyzaj, otopark ve 
oto yıkama işletmeleri denetlendi. Denetim-
lerde iş yeri açma ve çalıştırma ruhsatı, fiyat 
tarifesi ve ilgili kanun maddelerine uyulup 
uyulmadığı kontrol edildi. Bunun yanında oto-
park, oto yıkama ve peyzaj firmalarının kamu 
alanlarını işgal edip etmedikleri de denetlendi. 
Yapılan 123 denetim sonucunda, ilgili kanun 
maddelerine uymayan 9 işletmeye cezai işlem 
uygulandı.

Yapılan çalışmalar ile ilgili Bodrum Be-
lediye Başkanı Tamer Mandalinci, “Bodrum 
Belediyesi olarak, kent sakinlerimizin güvenli 
ve adil hizmet alabilmesi için var gücümüzle 
çalışıyoruz. Bu kapsamda denetimler yapıyor, 
ilgili kanunlara uymayan işletmelere cezai 
işlem uyguluyoruz” dedi. DHA

Okullarda yarıyıl 
tatilinin ardından 
ilk ders zili çaldı

Bodrum’da denetlenen
123 işletmeden 

9’una ceza verildi

Dokuz 
Eylül 
Üni-

versitesi 
(DEÜ) Deprem 
Araştırma ve 
Uygulama Mer-
kezi (DAUM) 
Müdürü ve Mü-
hendislik Fakültesi 
Jeoloji Mühen-
disliği Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Hasan Sözbilir, 
Ege Denizi’ndeki 
son depremlerin 
magmatik kaynaklar 
ve hidrotermal aktivite 
nedeniyle tetiklenmiş 
depremler olduğunu ve 
yeni bir volkanik aktivi-
te başlangıcını gösterdiği 
söyledi. Türkiye’nin bu depremlerden 
etkilenme derecesinin düşük olduğuna dik-
kati çeken Sözbilir, “Bu bölgedeki denizaltı 
faylarının 7’den büyük deprem üretmesi 
durumunda Kuşadası-Bodrum-Datça 
kıyılarının tsunami tehlikesi açısından 
modellenmesi ve buna göre önlem alınması 
gerekmektedir” dedi.

400’ü aşkın sarsıntı
Afet ve Acil Durum Yönetimi Başkan-

lığı (AFAD) Deprem Dairesi verilerine 
göre; Ege Denizi’nde cumartesi gününden 
itibaren en büyüğü 4.8 olan 400’ü aşkın 
deprem oldu. Depremleri değerlendiren 
DEÜ DAUM Müdürü ve Mühendislik 
Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hasan Sözbilir, 
“Son günlerde Ege Denizi’nde Santorini 
Adası’nın hemen kuzeyinde büyüklükleri 
3 ile 4.8 arasında değişen deprem fırtınası 
şeklinde bir aktivitenin devam ettiği anlaşıl-
maktadır. Bu depremlerin jeolojik ortamına 
baktığımızda 
Atina- San-
torini- Dat-
ça- Bodrum 
hattı boyunca 
yay şeklinde bir 
geometriye sahip 
aktif bir volkanik ada 
yayı içinde geliştiğini 
görüyoruz. 

Güney Ege Volkanik 
Ada Yayı olarak bilinen bu 
yay şekilli ortamda değişik 
büyüklükte Santorini, Milos, 
Nisiros gibi volkanik adalar bulunur. Bu 
adaları oluşturan volkanlar çevresinde 
tarihsel ve aletsel dönemde çok sayıda 
depremler, tarihsel dönemlerde bu adalarda 
volkanik patlamalar gelişmiş. Bu nedenle, 
bu adaları oluşturan volkanların günümüz-
de de aktif olduğu kabul edilmektedir” diye 
konuştu.

Deniz altındaki faylar 
Bunun yanında, bölgede bu volkanik 

çıkışları kontrol eden deniz altı diri faylar 
bulunduğuna da dikkati çeken Prof. Dr. 
Sözbilir, “Bu diri faylar da aynı şekilde 
volkanik yay geometrisine uygun olacak 
şekilde, Yunanistan ile Türkiye arasındaki 
Ege Denizi altındaki kabuğu kırarak, 
deprem üretmekte ve böylece bölgedeki 
gerilmeyi karşılamaktadır. Ege kabuğunun 
altında ise Girit Adası güneyinden geçen 
ve Ege dalma batma zonu olarak bilinen 
yay şekilli levha sınırı bulunur. Bu sınırın 
güneyinde ise Afrika levhası Ege levhasının 
altına yılda 20 milimetre hızla dalmaktadır. 
Bu nedenle Girit Adası ile Rodos Adası 
arasında da çok sayıda deprem meydana 
gelmektedir” ifadelerini kullandı.

Yunan meslektaşlarının son 10 yılda 
Ege Denizi altındaki faylarla ilgili yaptığı 
yayınlara da değinen Prof. Dr. Hasan 
Sözbilir, şunları söyledi:

“Santorini kuzeyinde, Santorini-Amor-
gos fay sisteminin varlığını ortaya çıkarmış 
ve bu fay sistemi boyunca önemli bir 
aktivitenin olacağını ve bu aktivitenin aktif 
volkanizma ile ilişkili olabileceğini belirt-
mişlerdir. Geçen yıl yapılan bir çalışmada 
da 9 Temmuz 1956 yılında meydana gelen 
7.5 büyüklüğündeki ve 25 kilometre odak 
derinliğindeki Amorgos depreminin deniz 
tabanında 75 kilometre uzunluğunda yüzey 
kırığı geliştirdiği ve yakın adalarda tsuna-
miye neden olduğu anlaşılmıştır. Kayıtlarda 
1956 depreminden sadece 13 saniye sonra 
odak derinliği 45-90 kilometre olan ve 
büyüklüğü 6 ila 7.2 olan 2’nci bir deprem 
daha meydana geldiği bilinmektedir. Bu 
depremlerde Santorini ve Amorgos’ta 3 bin 
200 binanın hasar gördüğü ve 54 kişinin 
can verdiği kayıtlardan anlaşılmaktadır. 
Son günlerde ocak sonu, şubat başında 

meyda-
na gelen 

deprem-
ler de San-

torini-Amor-
gos fayı ve 

bu fayın yakın 
çevresindeki 

fayların tetiklendi-
ği anlaşılmaktadır. 

1956 yılında Amor-
gos fayının kırıldığını 

düşündüğümüzde son bir 
haftadır meydana gelen depremlerin mag-
matik kaynaklar ve hidrotermal aktivite 
nedeniyle tetiklenmiş depremler oldukları 
ve yeni bir volkanik aktivite başlangıcını 

gösterdiği kabul edilebilir. Bu nedenlerle, 
bölgedeki Anafi-Astypalea fay sistemi, 
Los fay sistemi ve Kinairos fayının yakın 
gelecekte yıkıcı deprem üretme ihtimali 
yüksek görünmektedir. “

‘Güneybatıda önlem alınmalı ‘
Gazi Üniversitesi Afet Yönetimi 

ve Deprem Mühendisliği Uygulama 
ve Araştırma Merkezi Müdürü Prof. 
Dr. Abdussamet Arslan da yaşanan 
depremlerin “Helen Yayı-Pliny çukuru 
fayı” üzerinde daha fazla aktif olduğunu 
ifade etti.

Yaşananların bölgede ciddi fay 
kırılma olasılığının yüksek olduğunu 

gösterdiğini aktaran Arslan, “Fayın 
kırılması halinde aletsel büyüklüğü 7,0-
7,5 aralığında bir deprem üretebileceği 
öngörülmektedir. Literatürdeki sismotek-
tonik verilere göre, Afrika levhası 410-
420 kilometre mesafe derinliğe kadar 
İstanbul’un altına kadar ulaşmaktadır. 
Aşağıda Güney Ege Denizi ve Santorini 
Bölgesi’ndeki diri fay zonları görülmek-
tedir. Helen Yayı olarak adlandırılan ana 
fay bölgesi Türkiye’nin güneybatısını 
etkileme potansiyelini barındırmakta-
dır. Dolayısıyla ülkemizin güneybatı 
bölgesindeki yerleşim yerlerinde önlem 
alınmasında fayda görüyorum.” diye 
konuştu. AA-DHA

Ege Denizi’nde yaşanan 
deprem fırtınasını 

değerlendiren Prof. Dr. 
Hasan Sözbilir, “Şu anda 
yaşananlar üst kabukta 
gelişen ve Türkiye’yi çok 

fazla etkilemeyecek 
depremler. 7 

büyüklüğünde olsa 
bile Türkiye’de 

batı kıyıları 
etkilenmeyecek 
ama bölgede 

tsunami 
tehlikesi var” 

dedi

Sosyal medyada İz-
mir Körfezi kıyılarında 
suların çekildiği yönün-
de paylaşımlar olduğunu 
hatırlatan Sözbilir, “Şu 
andaki suların çekilmesi 
büyük olasılıkla doğa 
olaylarıyla ilişkili. Yani 
şu anda normal kendi 
doğal ortamda da sular 
çekilebiliyor. Gelgit 
olayları yaşanabiliyor, 
Ay’a bağlı hareketler 
olabiliyor. Bunların 
depremle ilgili olduğunu 
düşünmüyorum.” şeklin-
de konuştu.

‘Su çekilmesi depremle ilgili değil’‘Su çekilmesi depremle ilgili değil’

Türkiye için rahatlatan 
açıklamalarda bulunan Prof. 
Dr. Sözbilir, “Bu fay sistem-
lerinin Türkiye kıyılarına 
uzaklığı 150-200 kilometreyi 
bulduğundan, Türkiye’nin 
bu depremlerden etkilen-
me derecesi düşüktür. 

Fakat bu bölgedeki deniz 
altı faylarının 7’den büyük 
deprem üretmesi durumun-
da Kuşadası-Bodrum-Datça 
kıyılarının tsunami tehlikesi 
açısından modellenmesi ve 
buna göre önlem alınması 
gerekmektedir” dedi. 

Kuşadası-Bodrum-Datça 
için tsunami riski
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Onkoloji hastaları Onkoloji hastaları 
seramik atölyesinde seramik atölyesinde 

buluştubuluştu

Türkiye'yi deprem Türkiye'yi deprem 
değil tsunami etkiler’değil tsunami etkiler’



A Milli Kadın Basketbol Takımı oyuncuları Elif 
Bayram ve Sinem Ataş, 2025 Avrupa Şampiyo-

nası’nın elemelerinde İzlanda ve Romanya’yı 
mağlup ederek grupta 6’da 6 yapmak istediklerini 
söyledi.

Basketbol Gelişim Merkezi’nde açıklama-
larda bulunan ve Milli Takım’ın 2025 Avrupa 

Basketbol Şampiyonası Elemeleri’ndeki performan-
sına değinen Elif Bayram, “Grupta 4 karşılaşmamı-
zın 4’ünü de kazandık ama bizim amacımız 6’da 6 
yapmak olacak. 6’da 6 yaparak namağlup bir şekilde 
şampiyonaya gitmek önemli” ifadelerini kullandı. 
Sinem Ataş ise Avrupa Şampiyonası’nın elemelerine 
çok iyi başladıklarını belirterek, “Gruptaki 4 maçımı-

zı kazandık. İyi sonuçlar aldık. Kalan iki maçımızı 
da kazanmak istiyoruz. Bizim için her milli maç 
çok önemli. Avrupa Şampiyonası’na katılmaya 
hak kazandık ama her maç önemli. Sayı avantajı 
ve averajlar önemli. Bu maçları da kazanıp daha 
iyi bir şekilde Avrupa Şampiyonası’na gitmek 
istiyoruz” değerlendirmesinde bulundu. AA

A Milli Kadın Basketbol’da hedef “6’da 6”

Murat Beşir Babaoğlu

Aliağa FK 
güle oynaya

muratbabaoglu@hotmail.com

Aliağa konuk ettiği Efeler 09 karşısın-
da özellikle ilk yarıdaki etkili oyunu 
sayesinde sahadan 3-0 galibiyetle 

ayrıldı. 
İzmir’de yine bahar havası vardı. Top 

oynamak için mükemmel bir gün... Ancak 
saha zemini için aynı şeyi söylemek mümkün 
değil. 3 Aralık’ta oynanan Bayburt maçında 
yağan şiddetli yağmur sahayı göle çevirmişti. 
Sanırım zeminin bozulmasında en büyük 
etken buydu.

***
İlk yarıda tamamen Aliağa FK üstünlüğü 

vardı. Tek kale bir karşılaşma izledik. Bun-
da ev sahibinin güzel oynaması değil Efeler 
09’un sahada yokları oynaması etkili oldu.

İkinci yarı konuk takım biraz kendine gelir 
gibiydi ama yeterli değildi. Topa biraz sahip 
oldu, pas yaptı, pozisyon bulmakta zorlandı. 
Defansının ilk yarıdan farkı yoktu. İlk 45 
kadar olmasa da yine çok pozisyon verdi.

İki takım oyuncuları da zaman zaman 
bakmadan paslar attı, bolca anlaşmazlıklar 
yaşadı.

2 kere saha karışır gibi oldu, futbolcular 
çabuk yatıştı ve olaylar büyümedi. Sebebi sert 
girişlerdi.

***
İlk önce konuk takımdan başlayayım.
Hücuma çıkmak isterken çok basit pas 

hataları yaptı. Dolayısıyla rakip ceza al-
anına yaklaşmakta bile zorlandı. Defansta 
ise inanılmaz şekilde açıklar verdi. Bire bir 
oynayamadı. Bir yerde kümelenip, çok boş 
alan bıraktı. O boş alanlara kaçanları kova-
layamadı. Bu hatalar ceza alanı civarında 
olunca fazlasıyla net gollük pozisyon gördü 
kalesinde. Bazen ileriye doğru gitmesi gere-
kirken topu geriye doğru oynamaları teknik 
direktörleri Ömer Kaplan’ı çileden çıkarttı. 
3 tane yemekle aslında ucuz da kurtuldu 
diyebilirim.

Aliağa FK rakibinin kötü oynaması 
sayesinde sayısız pozisyonlara girdi. Elbette 
yetenekli oyunculara da sahip ve onların da 
katkısı yok sayılamaz. Örneğin Berke Bıyık 
hızını ve çabukluğunu çok kullandı. Mustafa 
Saymak sert şutlarıyla kaleyi yokladı, 1 tane-
sinde ağları sarstı. Kanat defans oyuncuları 
da ataklara katkı verdi. Lakin 2. yarı kanatlar 
yeterince işleyemedi. Berke’yi merkezde 
fazlasıyla topla buluşurken izledik. Atakların 
çoğunda o vardı.

Oktay Kancı bu maç dahil gittiğim maçları 
neredeyse hiç boş geçmedi. Biri kırmızı 
olmak üzere hep kart gördü. Bu sefer sarı ile 
atlattı.

*** 
Aliağa FK aldığı bu 3 puanla zirve yarışın-

dan kopmamış oldu. Ancak farklı galibiyet ve 
güzel oyun yanıltmasın. Çünkü…

Efeler 09 küme düşme hattı içerisinde. 
Oynadığı futbol yerini belli eden cinstendi. 
Futbolun basit yönlerini uygulamakta bile 
zorlandı. Bunları aşamazsa eğer, amatör 
kümeye düşmekten başka şansı yok.

‘GERCEKLERLE‘GERCEKLERLE
YUZLESELYUZLESELiiM’M’

1 yılı aşkın süre 
sonra üst üste 
iki mağlubiyet 
birden alan 

Göztepe’nin 
Teknik Direktörü 

Stanimir Stoilov, 
“Gol yollarında 
etkisiz kaldık. 

Hayallerimizi bir 
kenara bırakıp 

gerçeklerle 
yüzleşmeliyiz” dedi

Süper 
Lig’de 
evinde 

Alanya’ya 1-0 
yenilerek sert fren 

yapan Göztepe, ön-
ceki hafta da deplas-

manda Fenerbahçe’ye 
3-2 kaybetmişti. Alan-
yaspor kaybıyla hem 
Gürsel Aksel Stadı’nda 
yenilmeme serisine 
son veren hem de 1 

yılı aşkın bir süre sonra üst 
üste iki 

mağlubiyet 
birden alan 

Sarı-Kırmı-
zılıların, Gür-

sel Aksel’de 
geçen sezon-

dan beri 21 
maçtır ye-

nilgi yüzü 

görmeme serisini Alanya bitirdi. 

Stoilov ilkleri yaşadı
Evinde en son 1. Lig’de 4 

Kasım 2023’te Kocaeli’ye 1-0 
yenilen, Sportif Direktörlüğünü 
Ivan Mance’ın yaptığı Göztepe, 
önceki güne kadar taraftarına 
mağlubiyeti tattırmamıştı. Geçen 
sezon ilk yarıda üst üste Kocaeli 
ve Erzurum’a yenilen Göztepe’nin 
Teknik Direktörü Stoilov Alanya 
maçıyla acı ilkleri yaşadı, hem iç 
sahada ilk üzüntüsünü yaşayan 

Bulgar teknik adam, hem de yenil-
gi serisiyle tanıştı. 

Maçın ikinci yarısında takımın 
toparlandığını ve baskılı oyun oyna-
dıklarını ifade eden Stoilov, İkinci 
yarıda çok sayıda fırsat bulduk ama 
gol yollarında etkisizdik. Belki bu 
bizim günümüz değildi, hayalleri-
mizi kenara bırakıp gerçeklerle yüz-
leşmemiz gerekiyor” diye konuştu. 
Stoilov ayrıca, “İkinci yarıdan önce 
Romulo arka adalesinde ağrı his-
settiğini belirtti, değişiklik yaptık. 

Romulo’nun bu sorunu-
nun fiziksel olduğu kadar 
zihinsel olduğunu düşü-
nüyorum. İlk yarıda Ko-
ray bir sakatlık yaşadı. 

Ayrıca Juan maçın 
sonlarına doğru 

sakatlandı” 
yorumunu 
yaptı. DHA

Sarı-Kırmızılı takımın başarılı Teknik 
Direktörü Stanimir Stoilov, sakatlanıp 

oyuna devam edemeyen, transferin 
en gözde oyuncularından birisi 

haline gelen Romulo’nun 
durumunu değerlendirirken 
de, “Romulo’nun sorununun 

fiziksel olduğu kadar 
zihinsel olduğunu da 

düşünüyorum. Romulo, 
zihinsel olarak da 
toparlanmalı” diye 

konuştu. 

“Romulo zihinsel “Romulo zihinsel 
olarak da olarak da 

toparlanmalı”toparlanmalı”

İlk yarıda Koray’ın 
bir sakatlık yaşadığı, 

ayrıca maçın sonlarına 
doğru Juan’ın da sakatlan-

dığı önceki günkü maçla ilgili 

Stoilov, “Oyuncula-
rımızın Hem bireysel 
hem de takım olarak ge-
lişimlerine odaklanmalıyız” 
dedi.

“Oyuncularımızın 
gelişimine odaklanmalıyız”

Altınordu yarışta yara aldıAltınordu yarışta yara aldı
TFF 2. Lig Beyaz Grup’ta deplasmanda Isparta 

32 Spor’la 1-1 berabere kalan Altınordu, 
ikinci yarıdaki üçüncü maçından da 1 

puanla ayrılarak zirve yarışında bir 
yara daha aldı. Sezonun ilk yarısını 

35 puanla lider Sarıyer’in 6 
puan gerisinde üçüncü sırada ta-
mamlayan İzmir temsilcisi son 
3 karşılaşmada İnegöl (D), 
Kepez ve Isparta 32 Spor’la 

(D) yenişemedi. Bu periyotta 6 puan bırakan ve 
lider Sarıyer’in 12 puan gerisine düşen dördüncü 
sıradaki Kırmızı-Lacivertliler şampiyonluk yarışın-
da havlu attı.

3 puan özlemi
Altınordu’da İnegöl beraberliğinin ardından 

maç başına 2 puan ortalaması yakalayan Teknik 
Direktör Olcay Şahan’la yolları ayırıp Ersan 
Parlatan’ı getiren yönetimin hamlesi şimdilik 

olumlu sonuç vermedi.  Takımın başında çıktığı 2 
müsabakadan 1’er puanla ayrılan Teknik Direktör 
Parlatan galibiyetle tanışamadı. Ligde cumartesi 
günü 10. basamaktaki Kırklareli’yi konuk edecek 
Altınordu, seyircisi önünde 3 puan özlemine son 
vermeye çalışacak. Torbalı’da kurduğu Metin 
Oktay Yerleşkesi’nde daha önce yatılı sistemi 
kaldıran Altınordu’da bazı altyapı oyuncularının 
Yeşilyurt’taki Sait Altınordu Tesisleri’nde yatılı 
kaldığı öğrenildi. DHA

UfukUfuk
SarıcawSarıcaw

Türk 
futbolunun yetiştirici 

kulübü Altınordu’da, maç 
başına 2 puan ortalaması 

yakalayan Teknik Direktör Olcay 
Şahan’la yolların ayrılıp göreve 
Ersan Parlatan’ın getirilmesi, 

şimdilik olumlu sonuç 
vermedi.

Yönetimin hamlesi şimdilik 
olumlu sonuç vermedi

2. Lig Beyaz Grup’ta son 
olarak deplasmanda Kastamo-
nu’ya 4-0 mağlup olan düşme 
hattındaki Altay’da genç sağ 
kanat oyuncusu Erdem Öz-
can sözleşmesini tek taraflı 
olarak feshetti. Bu sezon 
iki kez kadro dışı kalan 22 
yaşındaki futbolcu alacak-
ları ödenmeyince kulüple 
bağlarını kopardı. Fut-
bola Nazilli’de başla-
yıp 2021’de Altay’da 
profesyonel olan Erdem, 
Siyah-Beyazlı formayla 
2022’de Süper Lig’de 3 müsaba-
kada 79 dakika şans buldu.

Ayrılan ikinci isim
Bir sonraki sezonun ilk yarısın-

da kiralık oynadığı Nazillispor’la 
2. Lig’de 6 maça çıkan Erdem, 
ikinci yarıda Altay’a dönerek 1. 
Lig’de 7 müsabakada şans buldu. 
Geçen sezon 1. Lig’de 4 kez forma 
giyen futbolcu bu sezon 2. Lig’de ilk 
yarı 9 maçta oynadı. Siyah-Beyazlılar-
da orta saha Enes Yetkin’den sonra sezon 
ortasında sözleşmesini tek taraflı feshederek 
takımdan ayrılan ikinci isim Erdem Özcan 
oldu. DHA

Altay’da Erdem’den 
tek taraflı fesih

StanimirStanimir
StoilovStoilov

ErsanErsan
ParlatanParlatan
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